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Zápis č. SPF/2019/R/Z7 

 

Zo zasadnutia Rady SPF konanej dňa 11.09.2019 v Bratislave 

 

prítomní členovia: p. Bielik, p. Blažo, p. Klobučník, p. Králik (od 10,35 hod v rámci bodu 3), 

p. Labudová (od 10,25 hod v rámci bodu 3), p. Peciar, p. Szauder, p. Šmihuľa (od 10,15 hod v 

rámci bodu 3), p. Šulek 

 

prítomní prizvaní: p. Križan, kontrolór SPF  

p. Bartovič za DK SPF disciplinárnej komisie SPF 

 

ospravedlnení členovia: nikto  

 

Navrhovaný program:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie návrhu programu Rady SPF 

3. Kontrola úloh zo zápisu Rady SPF/2019/R/Z6 

4. Záležitosti Sekcií  plaveckých športov 

5. Čerpanie rozpočtu a stav účtov SPF k 31.8.2019 

6. Pohľadávky a záväzky k 10.9.2019 

7. Záležitosti sekretariátu SPF 

8. Prípad CAS a činnosť disciplinárnej komisie – začiatok o 16.00 hod.  

9. Slovenská plavecká Marketingová 

10. Rôzne 

 

Pán Šulek ako predsedajúci Rady SPF na úvod o 10:07 hod privítal všetkých prítomných a               

skonštatoval, že z počtu 9 členov Rady SPF sú prítomní 6 členovia, a teda Rada SPF je                 

uznášaniaschopná.  

  

Bod č. 3: Kontrola úloh zo zápisu Rady SPF/2019/R/Z5 

 

Úloha č.   11/2014 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF za garancie prezidenta SPF, v prípade získania            

akýchkoľvek zdrojov v prospech SPF, s ktorými je prípadne spojený nárok na odmenu,             

zabezpečiť a osobitne aj evidovať podklady nevyhnutné pre výpočet, ale i verifikovanie vzniku             

nároku na odmenu a jej výšku. (všeobecná cena na relevantnom trhu, potvrdenie            

darcu/poskytovateľa a pod.) 

 

Stav úlohy:  priebežne plnená 

Termín: priebežne                    

Z: p. Križan, sekretariát SPF 
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Úloha č.   93a/2019 

Rada SPF ukladá vypracovať nové kritéria pre odmeňovanie za získanie akýchkoľvek zdrojov            

v prospech SPF 

 

Termín: 30.11.2019                     

Z: p. Križan, sekretariát SPF 

 

Úloha č.   93b/2019 

Rada SPF ukladá vypracovať, aktualizovať a verifikovať tabuľku vzniknutých nárokov na           

odmeňovanie za získanie akýchkoľvek zdrojov v prospech SPF za rok 2018 

 

Termín: 30.11.2019                     

Z: p. Križan, sekretariát SPF 

 

Úloha č. 109/2018 

Rada SPF ukladá predsedovi DK SPF vypracovať správu o činnosti DK SPF a stave všetkých               

prípadov za posledné 2 roky v štruktúre podané podnety, podnety v riešení a ich stav,               

rozhodnuté podnety s uvedením dňa podania podnetov, dňa začatia konaní, dňa ukončenia            

konaní. 

 

pozn. Prezident SPF sa telefonicky spojil s predsedom DK, avšak opäť získal iba prísľub na               

ďalší týždeň. Navrhuje riešiť zmenu v činnosti a systéme práce DK, pre nečinnosť komisie.  

  

Stav úlohy:  Nesplnená 

Nový termín: 15.08.2019 ( pôvodný termín 12.10.2018, 15.12.2018)                         

Z: p. Bartovič, p. Križan, p. Šulek 

 

Úloha č. 110/2018 

Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF - ekonomickému oddeleniu zasielať priebežné čerpanie           

rozpočtu SPF členom Rady SPF mesačne k 15-temu dňu v mesiaci. 

  

Stav úlohy:  Trvá 

Termín: priebežne                       

Z: p. Hudecová, p. Szauder, p. Králik, viceprezidenti sekcií 

 

Úloha č. 112/2018 

Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF vykonať kompletnú inventarizáciu majetku SPF. 

  

Stav úlohy:  trvá 

Nový termín: 31.12.2019  (pôvodný termín: 30.06.2019, 15.03.2019, 31.12.2018,        

30.11.2018)                                          

Z: Sekretariát SPF, p. Šulek – návrh formy 
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pozn. k stavu úlohy; k realizácii úlohy boli zakúpené moduly do účtovného programu, tak              

aby každý jeden predmet bol evidovaný a aj označený evidenčným číslom predeleným            

softvérom pre evidenciu majetku a všetkých zverených predmetov 

 

Úloha č. 173/2018 

Rada SPF odporúča DK SPF vykonať aktualizáciu Zásad rozvrhu práce DK SPF medzi senáty              

DK SPF, ktoré boli prijaté Uznesením DK SPF SPF/2017/DK/U2/P zo dňa 3.2.2017 a             

ustanoviť jedného z členov DK SPF ako člena DK SPF náhradníka. 

  

Stav úlohy:  Trvá 

Termín: bez zbytočného odkladu          

Z: Sekretariát SPF 

 

Úloha č. 46/2019 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF zmluvne zabezpečiť pozície v zmysle doplnenej           

organizačnej štruktúry sekretariátu SPF. (oblastní skladníci) 

  

Stav úlohy: (čiastočne splnená) 

Termín: bez zbytočného odkladu         

Z: sekretariát SPF 

 

Pri prerokovaní stavu plnenia úlohy sa prediskutovala otázka skladových priestorov SPF,           

potreby nájdenia riešenia a nájdenie jedného centrálneho skladu SPF, ktorý by nahradil            

stávajúci sklad pod plavárňou na Pasienkoch a dve garáže v budove Za kasárňou č. 1 

Súčasne sa prerokovala otázka potreby obsadenia pracovnej pozície osoby, ktorá by mala            

na starosti skladové priestory, vydávanie a prijímanie majetku zo skladu a najmä opravu a              

servis materiálneho zabezpečenia sekcie plávania (AČZ, svetelné tabule a pod.) 

 

Úloha č. 78/2019 

Rada SPF ukladá ekonomickému oddeleniu priebežne sledovať pohľadávky SPF s tým, že po             

dvoch neúspešných výzvach odstúpiť na ďalšie riešenie jednotlivým športom pohľadávky          

športovo-technického charakteru a iné pohľadávky predložiť výkonnému orgánu SPF.  

  

Stav úlohy:  plní sa priebežne 

Termín: Trvá 

Z: Sekretariát SPF 

 

Úloha č. 79/2019 

Rada SPF ukladá zverejniť zmenu a doplnenie Plánu práce pre reprezentačné družstvo SR              

diaľkového plávania na rok 2019 na webovej stránke SPF. 

  

Stav úlohy:  Nesplnená 

Termín: bez zbytočného odkladu  
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Z: Sekretariát SPF ( manažér reprezentácie DP p. Gutyan) 

 

Úloha č. 86/2019 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF zverejniť zmenu a doplnenie Súťažného poriadku plávania            

na webe SPF. 

 

Stav úlohy:  Nesplnená 

Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: Sekretariát SPF                                      

 

Úloha č. 87/2019 

Rada SPF ukladá  sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť účasť medzinárodnej rozhodkyne 

vodného póla Ivany Mihalkovičovej na ME U15 dievčat v termíne 7. - 15.7.2019 s miestom 

konania Kirishi (RUS) . 

 

Stav úlohy:  splnená 

Termín: bez zbytočného odkladu 

Z: Sekretariát SPF ( p. Nowak, p. Kuníková ) 

 

Úloha č. 88/2019 

Rada SPF ukladá  sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť účasť medzinárodnej rozhodkyne 

vodného póla Petra Radiča na ME U15 chlapcov v termíne 21. - 28.7.2019 s miestom konania 

Burgas (BUL). 

  

Stav úlohy:  splnená 

Termín: bez zbytočného odkladu 

Z: Sekretariát SPF ( p. Nowak, p. Kuníková ) 

  

Úloha č. 90/2019 

Rada SPF ukladá  Výborom sekcií jednotlivých športov zamyslieť sa nad možnosťou zriadiť si 

pri svojej sekcii komisiu Masters pre svoj šport.  

  

Stav úlohy:  plávanie má zástupcu masters v sekcii, ostatné nemajú záujem o zriadenie 

Termín: bez zbytočného odkladu 

Z: Výbory sekcií jednotlivých športov 

 

Úloha č. 91/2019 

Rada SPF ukladá členom sekcií sledovať termínovú listinu s ohľadom na reprezentáciu           

a M-SR 

 

Stav úlohy:  Trvá 

Termín: priebežne 

Zodpovední: členovia sekcií a manažéri športov 
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Úloha č. 92/2019  

Rada SPF ukladá viceprezidentom športov nahlásiť jedného športovca za každý šport, ktorí by             

sa zúčastnili natáčania videklipu Športové nádeje SPF. 

 

Stav úlohy: Splnená 

Termín: natáčanie sa uskutoční počas kempu M.Moravcovej v dňoch 5.-10.8.2019 

Zodpovední: prezident a šéfovia sekcií – nahlásiť nádej, upovedomiť p. Krausa 

(Šamorín), M. Moravcovú 

 

Úloha č. 93/2019 

Rada SPF odporúča komunite Masters plávania vytvorenie zastúpenia pod Sekciou plávania           

(napr. komisiou), ktoré by cestou zástupcu/ zástupcov predkladali návrhy a požiadavky do           

Sekcie plávania.  

 

Stav úlohy: Trvá 

Termín: bez odkladu  

Zodpovední: komunita Masters v plávaní a VSPL 

 

 

Úloha č. 94/2019 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť Letnú Svetovú Univerziádu 2019 v            

Neapole od 3.7.2019 - 14.7.2019. 

 

Stav úlohy: Splnená  

Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: p. Nowak (športový riaditeľ) 

 

Úloha č. 95/2019 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť preteky Mare Nostrum –           

Barcelona v termíne od 14.6.2019 - 16.6.2019 

 

Stav úlohy: Splnená  

Termín:  bez zbytočného odkladu  

Z: p. Nowak (športový riaditeľ), p. Železník (manažér seniorskej reprezentácie v           

plávaní) 

 

Úloha č. 96/2019 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť preteky Európsky olympijský          

festival mládeže v Baku. 

 

Stav úlohy: Splnená 

Termín:         bez zbytočného odkladu  

Z: p. Nowak (športový riaditeľ) 
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Úloha č. 97/2019 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť VT a účasť na medzinárodnom            

turnaji kategórie U15 ženy vo vodnom  póle v Košiciach v termíne 26. - 30.6.2019. 

 

Stav úlohy: Splnená 

Termín: bez zbytočného odkladu             

Z: Sekretariát SPF (M. Kuníková - manažér ženských reprezentačných družstiev          

vo VP) 

 

Úloha č. 98/2019 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť účasť družstva na ME U15 žien,             

Kirishi (RUS) v termíne 4. - 15.7.2019. 

 

Stav úlohy: Splnená 

Termín: bez zbytočného odkladu         

Z: Sekretariát SPF (M. Kuníková - manažér ženských reprezentačných družstiev          

vo VP) 

 

Úloha č. 99/2019 

Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť účasť rozhodcu Róberta Horvátha           

na ME U17 mužov (Tbilisi, GEO) v termíne 9. - 19.8.2019. 

 

Stav úlohy: Splnená 

Termín: bez zbytočného odkladu             

Z: M. Kuníková, G. Gyurcsi (manažéri reprezentačných družstiev vo vodnom          

póle) 

 

Úloha č. 100/2019 

Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť účasť rozhodcu Róberta          

Prelovského na ME U17 žien (Volos, GRE) v termíne 30.8. - 9.9.2019. 

 

Stav úlohy: Splnená 

Termín: bez zbytočného odkladu             

Z: M. Kuníková, G. Gyurcsi (manažéri reprezentačných družstiev vo vodnom          

póle) 

 

Úloha č. 101/2019 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF zabezpečiť vyplatenie odmien reprezentačným trénerom          

vo vodnom póle. 

 

Stav úlohy: Splnená 

Termín: bez zbytočného odkladu         
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Z: M. Kuníková, G. Gyurcsi (manažéri reprezentačných družstiev vo vodnom          

póle) 

 

Úloha č. 102/2019 

Rada ukladá zabezpečiť účasť prezidenta SPF Ivana Šuleka a Jana Labudová na FINA World              

Championships 2019 - Gwangju, Korea v dňoch 12.-28.7.2019.  

 

Stav úlohy: Splnená 

Termín:      bez zbytočného odkladu             

Z: Nowak  

 

Úloha č. 103/2019 

Rada SPF ukladá Súťažnému a eventovému riaditeľovi Róbertovi Košťálovi do 30.6.2019           

navrhnúť aspoň 2 termíny, kedy by sa mohol konať workshop kontrolóra SPF so zástupcami              

riadnych členov SPF vzhľadom na nabitý kalendár podujatí SPF.  

 

Stav úlohy: Nesplnená 

Termín: nový termín 30,9.2019 (pôvodný termín do 30.6.2019)  

Z: Súťažný a eventový riaditeľ Róbert Košťál + Miroslav Nowak 

 

⇒ V rámci bodu č. 3 sa dostavili, p. Štefan Šmihuľa o 10,15 hod, p. Jana Labudová o                 

10,25 hod a p Martin Králik o 10,35 hod. 

 

 

Bod č. 4: Záležitosti Sekcií plaveckých športov 

 

V úvode bodu členovia Rady diskutovali proces vytvorenia celej termínovej listiny SPF            

(nejaký pracovný zdieľaný kalendár), tak aby sa predišlo kolíziam termínov súťaží športov s             

dôrazom na miesto konania - bazény a vzhľadom na potreby Sekcie plávania, ktorá by rada               

najneskôr v polovici októbra už spustila možnosť nahlasovania termínov pretekov pre           

plavecké kluby. Počas diskusie bol vytvorený v rámci bezplatného nástroja Google           

kontrolórom SPF Ladislavom Križanom takýto kalendár.   

Osobitne členovia Rady SPF hľadali termín pre konanie Galavečera SPF a vyhlasovania            

najlepších športovcov za rok 2019 posúdením termínov súťaží a sústredení jednotlivých           

športov  a stanovili ho na deň 24.1.2020.  

 

 

SEKCIA DIAĽKOVÉHO PLÁVANIA 

 

Členovia Rady SPF prediskutovali požiadavku sekcie diaľkového plávania na obsadenie          

pozície asistenta diaľkového plávania. 

7 



SPF/2019/R/Z7 

 
 

p. Šulek zosumarizoval úvahy sekcie, ktorá hľadala osobu aj z externého prostredia a             

porovnal danú situáciu s možnosťami, ak by danú prácu vykonával niekto zo stávajúcich             

zamestnancov SPF. 

p. Blažo sa dopytoval, ako sa doriešila otázka, ktorá bola otvorená na predchádzajúcom             

zasadnutí, kedy Sekcia DP uviedla, že prehodnocujú zloženie jej pracovníkov a výkony. 

Členovia diskutovali a prehodnocovali, či sú možnosti výkonu tejto pozície stávajúcimi           

osobami Sekcie DP, pričom p. Šulek tlmočil dohodnuté riešenie, že u p. Vítka došlo k               

prehodnoteniu formy spolupráce a stávajúca forma bude ukončená ku 31.12.2019 a v            

nasledujúcom období sa plánuje spolupráca ad hoc. Z hľadiska obsadenia predmetnej pozície            

diskutovali obsah práce, ktorý je potrebné vykonávať a potreby určenia osoby, ktorá bude a              

iba ona aj priamo zodpovedná za výsledok. 

Porovnaním obsahu a rozsahu práce jednotlivých asistentov pre jednotlivé športy dospeli k            

stanoveniu výšky mesačnej mzdy. 

 

SPF/2019/R/Z7/U1 

Rada SPF schvaľuje obsadenie pracovnej pozície asistenta diaľkového        

plávania pani Biancou Grznárovou v rozsahu pracovného úväzku 2 hod          

denne so schválenou mzdou s účinnosťou od 1.10.2019. 

  

Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

Úloha č. 104/2019 

Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF vypracovať zmluvné dokumenty smerom ku uzavretiu           

pracovného pomeru asistenta diaľkového plávania.  

 

Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: Sekretariát SPF, p. Blažová 

 

V ďalšom členovia Rady návrh zmeny rozpočtu Sekcie diaľkového plávania presunuli do časti,             

kde sa schvaľuje rozpočet SPF ako celok.  

V ďalšom členovia Rady posúdili návrh zmeny a návrhy uznesení, ktoré smerovali k úprave              

systému prípravy spoločnej prípravy diaľkoplavcov na individuálnu prípravu, resp.         

kombináciou spoločnej a individuálnej prípravy tak ako to má upravené Sekcia plávania.            

Členovia Rady si ozrejmili proces ako je možné dosiahnuť uvedený zámer, ktorý sa nedá              

vykonať čiastkovými uzneseniami, ale zmenou príslušných smerníc, s tým, že v prípade            

talentovanej mládeže je smernica o kritériách pre zaradenie do Top Teamu SPF talentovanej             

mládeže a o podmienkach poskytovania príspevku športovcom zaradených do Top Teamu           

SPF talentovanej mládeže, ktorú síce schvaľuje Rada SPF, viazaná na text smernice o             
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kritériách, účele a rozdelení finančných prostriedkov na rozvoj talentovaných športovcov          

zaradených do Zoznamu talentovaných športovcov SPF, ktorej zmena je v právomoci           

Konferencie SPF a teda, ak bude zmena schválená Konferenciou, je možné upraviť obratom             

na to aj smernicu na ňu viazanú a prepojenú. Zmenu rozhodnutím Rady SPF je možné               

vykonať v prípade smernice o kritériách pre zaradenie do Top Teamu SPF v kategórii              

seniorov a o podmienkach poskytovania príspevku športovcom zaradených do Top Teamu           

SPF, ktorej zmenu však p. Peciar nepovažuje v tomto čase za tak potrebnú a aktuálnu a celú                 

záležitosť odporučil vyriešiť komplexne a naraz v budúcom roku a spoločne s riešením s tým               

súvisiacich finančných otázok v rozpočte SPF. 

V ďalšom členovia Rady SPF diskutovali otázky financovania prípravy a možnosti jej            

vyúčtovania. 

SEKCIA PLÁVANIA 

 

V rámci bodu sa prerokovali v nadväznosti na uznesenia VSPL SPF/2019/VSPL/Z5/U7 a            

SPF/2019/VSPL/Z5/U8 aktualizácie Plánu práce na RTC 2019 Reprezentačné družstvo SR          

juniorov v plávaní a aktualizácie Plánu práce na RTC 2019 Reprezentačné družstvo SR             

seniorov v plávaní. 

Aktualizácia Plánu práce na RTC 2019 Reprezentačné družstvo SR juniorov v plávaní je             

navrhovaná z dôvodu zmeny miesta a času konania reprezentačného sústredenia juniorov,           

ktorý v pôvodnom pláne bol špecifikovaný v inom termíne na Slovensku, pričom sa             

nepodarilo zabezpečiť vhodné miesto na uskutočnenie tohto sústredenia a po skúsenostiach s            

konaním iných sústredení bolo zvolené miesto konania v Turecku Belek v termíne           

28.9.-5.10.2019 účastníkov MSJ. Ďalej sa aktualizácia plánu práce juniorov týka doplnenia           

reprezentačných štartov o tri štarty, pričom jeden štart bol v pôvodnom pláne            

nešpecifikovaný, štart na podujatí CECJM nebol pôvodne plánovaný z dôvodu          

nedostatočných informácii o jeho konaní a štart reprezentantov v Dánsku bol doplnený z             

dôvodu plnenia limitov na ME v krátkom bazéne a prípadne už aj na vrcholné podujatia roku                

2020 v kvalitnejšom konkurenčnom prostredí. Zmena a doplnenie spočíva v zaradení           

pretekov 1. Plzeňské šprinty / Plzeň v termíne 18.10.-20.10.2019 účastníkov starší juniori, 2.            

Majstrovstvá Dánska OPEN v termíne 7.-10.11.2019 pre Top 10 reprezentantov a 3. CECJM /             

Maďarsko v termíne 30.11.-1.12.2019 účastníkov mladší juniori. 

 

Materiály k rokovaniu:  

● Plán práce na RTC 2019 Reprezentačné družstvo SR juniorov v plávaní 

● Uznesenie Výboru Sekcie Plávania SPF č. SPF/2019/VSPL/Z5/U7  

 

SPF/2019/R/Z7/U2 

Rada SPF schvaľuje aktualizáciu Plánu práce na RTC 2019 Reprezentačné          

družstvo SR juniorov v plávaní, ktorý tvorí prílohou č. 1 tohto zápisu 

  

Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

9 



SPF/2019/R/Z7 

 
 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

Úloha č. 105/2019 

Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF zverejnenie aktualizovaného plánu práce pre RTC 2019            

juniorov v plávaní  na webovom sídle SPF.  

 

Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: p. Grznárová 

 

Aktualizácia Plánu práce na RTC 2019 Reprezentačné družstvo SR seniorov v plávaní je             

navrhovaná z dôvodu spresnenia, zmeny a doplnenia reprezentačných štartov         

reprezentačných štartov reprezentácie seniorov v troch pretekoch: 1. Plzenské šprinty / Plzeň            

v termíne 18.10.-20.10.2019, 2. Svetový pohár / Budapešť Maďarsko v termíne          

04.11.-06.11.2019 a 3. Nico Sapio Swimming Trophy/ Janov, Taliansko v termíne          

30.11.-1.12.2019 

 

Materiály k rokovaniu:  

● Plán práce na RTC 2019 Reprezentačné družstvo SR seniorov v plávaní 

● Uznesenie Výboru Sekcie Plávania SPF  č. SPF/2019/VSPL/Z5/U8 

 

SPF/2019/R/Z7/U3 

Rada SPF schvaľuje aktualizáciu Plánu práce na RTC 2019 Reprezentačné          

družstvo SR seniorov v plávaní, ktorý tvorí prílohou č. 2 tohto zápisu 

  

Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

Úloha č. 106/2019 

Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF zverejnenie aktualizovaného plánu práce pre RTC 2019            

seniorov v plávaní  na webovom sídle SPF.  

 

Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: p. Grznárová 

 

V ďalšom členovia Rady SPF prerokovali účasť Nikolety Trníkovej a jej trénera Karla             

Procházku na Svetovom pohári v Berlíne v termíne 11. až 13.10.2019. Táto plavkyňa             

preukazuje počas celého roka dobrú výkonnosť. Aktuálne má splnený „B“ limit na OH do              
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Tokya 2020, je finalistkou MEJ 2019 i MSJ 2019. Zároveň má splnený limit do užšieho               

výberu „A“ družstva seniorskej reprezentácie. Pretekárka sa nemôže zúčastniť na Svetovom           

pohári v Budapešti so seniorskou reprezentáciou, keďže v danom čase absolvuje           

reprezentačnú prípravu s juniormi na sústredení v Beleku. Preto sa navrhuje jej účasť na              

Svetovom pohári v Berlíne. Keďže pretekárka prechádza od 1.1.2020 do seniorskej           

reprezentácie ide o jednu z možností konfrontácie so seniorským plávaním a zároveň            

možnosť vylepšiť zaplávaný limit na OH. Účasť menovaných na Svetovom pohári v Berlíne             

2019 sa navrhuje hradiť z rozpočtu SPF (kapitola 1502 Športová reprezentácia - Plávanie) na              

rok 2019. 

 

Materiály k rokovaniu:  

● Uznesenie Výboru Sekcie Plávania SPF č. SPF/2019/VSPL/U42/P 

● Zápis o hlasovaní k Uzneseniu č. SPF/2019/VSPL/U42/P 

 

SPF/2019/R/Z7/U4 

Rada SPF schvaľuje účasť Nikolety Trníkovej na podujatí Svetového pohára          

v plávaní v Berlíne v termíne 11.10. až 13.10.2019 a tiež schvaľuje účasť             

asistenta trénera mladších juniorov Karla Procházku vo funkcii vedúceho         

výpravy a trénera zároveň. 

Náklady súvisiace s akciou sú hradené z rozpočtu SPF pre rok 2019 z             

kapitoly sekcie plávania. 

  

Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

Úloha č. 107/2019 

Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť akciu Svetový pohár v Berlíne v             

termíne 11.-13.10.2019 

 

Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: p. Železník (manažér reprezentačného družstva v plávaní) 

 

Predmetom rokovania a rozhodnutia Rady SPF bolo v ďalšom schválenie návrhu na            

zaradenie plavcov do rezortného športového strediska VŠC DUBB pre rok 2019/2020. Na            

základe vnútorných kritérií VŠC DUBB a výsledkov plavcov na vrcholných podujatiach 2018/            

2019 sa navrhuje zaradenie plavkyne Robin Reindl, ktorá preukazuje počas celého roka dobrú             

výkonnosť a nakoľko vo svojom klube nemá možnosť ďalej rozvíjať svoj talent naplno,             

navrhuje sa jej zaradenie do strediska, a tým vytvoriť jej adekvátne podmienky pre jej              

potenciálne schopnosti splniť limity do seniorskej reprezentácie a na vrcholné podujatia. 
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Pre sumarizáciu sa pripomenul zoznam športovcov zaradených v minulosti podľa uznesenia           

Rady SPF č. SPF/2019/R/U23/P, kedy pre rok 2019 boli zaradení športovci: 

1. Richard Nagy 

2. Tomáš Klobučník 

3. Andrea Podmaníková, 

4. Adam Halas, 

5. Jozef Beňo, 

6. Tamara Potocká, 

7. Barbora Mikušková, 

8. Sabína Kupčová, 

a podmienečne zaradenie: 

9. Tomáš Púchly 

10. Barbora Mišendová  

pozn. s podmienečným vyradením ku 30.6.2019 v prípade nesplnenia podmienok pre           

zaradenie do reprezentačného družstva SR v plávaní v termíne najneskôr k 30.6.2019.  

 

Materiály k rokovaniu:  

● Uznesenie Výboru Sekcie Plávania SPF č. SPF/2019/VSPL/U39/P 

● Zápis o hlasovaní k Uzneseniu č. SPF/2019/VSPL/U39/P 

● Výsledky Robin Reindl na vrcholných podujatiach 

 

SPF/2019/R/Z7/U5 

Rada SPF schvaľuje návrh zaradenia športových reprezentantov do        

rezortného športového strediska VŠC Dukla Banská Bystrica pre rok         

2019/2020 nasledovne: 

● Robin Reindl 

  

Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

Úloha č. 108/2019 

Rada SPF ukladá schválený návrh zaslať na VŠC Dukla Banská Bystrica.  

 

Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: športový riaditeľ p. Nowak 

 

Predmetom rokovania a rozhodnutia Rady SPF bolo v ďalšom schválenie návrhu na            

zaradenie plavcov do rezortného športového strediska VŠC DUBB, a to na základe vnútornej             
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smernice VŠC DUBB a výsledkov plavcov na vrcholných podujatiach 2018/ 2019, pričom títo             

plavci sú zaradení do VŠC DUBB na základe podmienky splnenia limitu a zaradenia do              

reprezentácie po dobu jedného roku a nečerpajú financie z rozpočtu VŠC a smú len využívať               

infraštruktúru VŠC DUBB (posilňovňa, regenerácia, fyzioterapeut a pod.). Navrhuje sa          

zaradenie plavcov: 

1. Zuzana Pavlikovská  - seniorská reprezentantka 

2. Samuel Alexander Kazimír – juniorský reprezentant 

3. Nina Hodoňová – juniorská reprezentantka 

 

Materiály k rokovaniu:  

● Uznesenie Výboru Sekcie Plávania SPF č. SPF/2019/VSPL/U40/P 

● Zápis o hlasovaní k Uzneseniu č. SPF/2019/VSPL/U40/P 

 

SPF/2019/R/Z7/U6 

Rada SPF schvaľuje návrh zaradenia športových reprezentantov do        

rezortného športového strediska VŠC Dukla Banská Bystrica pre rok         

2019/2020 nasledovne: 

1 . Zuzana Pavlikovská 

2. Samuel Alexander Kazimír  

3. Nina Hodoňová 

  

Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

Úloha č. 109/2019 

Rada SPF ukladá schválený návrh zaslať na VŠC Dukla Banská Bystrica.  

 

Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: športový riaditeľ p. Nowak 

 

Predmetom rokovania a rozhodnutia Rady SPF boli v ďalšom zmeny termínov pretekov            

zaradených do Termínovej listiny SPF na rok 2019 podľa čl. 10 ods. 6 Súťažného poriadku               

plávania. Pôvodne zaradené plavecké preteky Plavecké nádeje 2019 v Piešťanoch sa mali            

konať 16.11.2019. Z dôvodu konania iných pretekov v tomto termíne v západoslovenskej            

oblasti v plánovanom termíne a z dôvodu zachovania pretekov požiadal štatutárny zástupca            

Piešťanského plaveckého klubu Michaela Čamborová o zmenu termínu konania uvedených          

pretekov v dátume 17.11.2019. 
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Ďalej organizátor preteku p. Milada Leščáková žiada vykonať zmenu termínu konania           

pretekov Memoriál Jozefa Baláža konajúce sa v Spišskej Novej Vsi. Termín konania            

plaveckých pretekov má byť v dňoch 30.11. - 1.12.2019. 

  

Materiály k rokovaniu:  

● Uznesenie Výboru Sekcie Plávania SPF č. SPF/2019/VSPL/U41/P 

● Zápis o hlasovaní k Uzneseniu č. SPF/2019/VSPL/U41/P 

● Žiadosť o zmenu termínu pretekov Plavecké nádeje 2019 

● Žiadosť o zmenu termínu pretekov Memoriál Jozefa Baláža 

 

SPF/2019/R/Z7/U7 

Rada SPF schvaľuje podľa čl. 10 ods. 6 Súťažného poriadku plávania zmenu            

termínu konania plaveckých pretekov: 

● Plavecké nádeje 2019 -  Piešťany 25m   -   na termín 17.11.2019 

● Memoriál Jozefa Baláža – Spišská Nová Ves 25m - na termin 30.11.            

- 01.12.2019. 

  

Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

Úloha č. 110/2019 

Rada SPF ukladá aktualizovať schválenú zmenu termínu v Termínovej listine SPF na            

webovom sídle SPF 

Termín: bez zbytočného odkladu 

Z: matrikár súťaží SPL (p.Šimun) 

 

 

SEKCIA VODNÉHO PÓLA 

 

Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť ustanovenie p. Miroslava Gogolu za člena VSVP. 

 

Materiály k rokovaniu:  

- žiadne 

 

SPF/2019/R/Z7/U8 

Rada SPF ustanovuje pána Miroslava Gogolu (SVK19140, XBS swimming         

academy) za člena Výboru Sekcie Vodného Póla. 
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Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

Úloha č. 111/2019 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF aktualizovať zoznam členov VSVP a mailový distribučný            

zoznam sekcie vodného póla. 

Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: M. Nowak (športový riaditeľ  SPF) 

 

Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie vyplatenia odmien reprezentačným          

trénerom vodného póla za obdobie apríl - september 2019. 

 

Materiály k rokovaniu:  

● Uznesenie Výboru Sekcie Vodného Póla SPF č. SPF/2019/VSVP/U12/P 

● Zápis o hlasovaní k Uzneseniu č. SPF/2019/VSVP/U12/P 

● tabuľka: Odmeny reprezentačných trénerov za r. 2019 (obdobie 1.5. - 8.9.2019) 

 

SPF/2019/R/Z7/U9 

Rada SPF schvaľuje vyplatenie odmien reprezentačným trénerom vodného        

póla za rok 2019 (obdobie od 1.5.2019 do 8.9.2019) v nasledovnej výške:  

 

Cinzia Ragusa – 820,- € 

Peter Varga – 380,- € 

Miroslav Gogola – 660,- € 

Karol Bačo – 420,- € 

 

Vyplatenie odmien bude realizované z vlastných zdrojov sekcie vodného         

póla SPF.  

  

Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 
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Úloha č. 112/2019 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF zabezpečiť vyplatenie odmien reprezentačným trénerom          

vo vodnom póle. 

Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: M. Kuníková, G. Gyurcsi (manažéri reprezentačných družstiev vo vodnom          

póle) 

 

Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie Športovo - technických dokumentov           

vodného póla na sezónu 2019/2020. 

 

Materiály k rokovaniu:  

● Športovo - technické dokumenty vodného póla 2019/2020 

● Uznesenie Výboru Sekcie Vodného Póla SPF č. SPF/2019/VSVP/U11/P 

● Zápis o hlasovaní k Uzneseniu č. SPF/2019/VSVP/U11/P 

 

SPF/2019/R/Z7/U10 

Rada SPF schvaľuje Športovo - technické dokumenty vodného póla na          

sezónu 2019/2020. 

  

Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

Úloha č. 113/2019 

Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF zverejniť ŠTD vodného póla na sezónu 2019/2020 

 

Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: M.  Kuníková, G. Gyurcsi (asistenti pre vodnom póle) 

 

Predmetom rokovania a rozhodnutia Rady SPF bolo v ďalšom schválenie realizačného tímu a             

širšej nominácie hráčov vo vodnom póle SR kategórie mužov seniorov na výcvikový tábor a              

kvalifikačný turnaj ME 2020 v Novákoch v termíne 7. - 13.10.2019 v súlade s Plánom práce                

na rok 2019 a v súlade s rozpočtom SPF pre rok 2019. 

 

Materiály k rokovaniu:  

● Zápis o hlasovaní a Uznesenie VSVP č. SPF/2018/VSVP/U10/P 
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SPF/2019/R/Z7/U11 

Rada SPF schvaľuje realizačný tím a širšiu nomináciu hráčov kategórie          

mužov seniorov SR vo vodnom póle na výcvikový tábor a kvalifikačný           

turnaj na ME 2020 v termíne 7. - 13.10.2019  v Novákoch. 

 

Širšia nominácia hráčov:  

1. Hoferica Tomáš (Reims, FRA) 

2. Veterník Daniel (KVPNO) 

3. Zaťovič Juraj (KVPNO) 

4. Čaraj Matej (Reims, FRA) 

5. Bielik Tomáš (Reims, FRA) 

6. Tkáč Patrik (VPMBA) 

7. Mitruk Adam (Viedeň, AUT) 

8. Baran Samuel (SPUPR) 

9. Kováčik Andrej (KVPNO) 

10. Tkáč Maroš (Rijeka, CRO) 

11. Ďurík Lukáš (Barcelona, ESP) 

12. Baláž Samuel (Reims, FRA) 

13. Tkáč Marek (Aix en Provance, FRA) 

14. Molnár Marek (Berlin, GER) 

15. Kolárik Martin (Paríž, FRA) 

16. Martanovič Robert (VPMBA)  

17. Pieter Radovan (KVPPN) 

18. Turanský Daniel (VPMBA) 

19. Mikloda Miroslav (HOZKE) 

20. Laciak Martin (HOZKE) 

21. Zareva, Andrej (HOZKE) 

22. Vidumanský Ladislav (HOZKE) 

23. Haluška Erik (SKMD) 

24. Orem Tomáš (SKMD) 

25. Baranovič Ján (KVPPN) 

26. Kaid Robert (SKMD) 

27. Kováčik Peter Ján (VPMBA) 

 

Realizačný tím: 

Peter Nižný /hlavný tréner/, Karol Bačo /asistent trénera/ , Štefan Vécsey           

/lekár/, Michaela Zaťovičová /Fyzioterapeut/, Gejza Gyurcsi /vedúci       

družstva/ 

 

Zraz nominovaných hráčov a realizačného tímu podľa Nominačného listu. 
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Rada SPF zároveň poveruje hlavného trénera p. Petra Nižného stanoviť          

finálnu nomináciu na výcvikový tábor a kvalifikačný turnaj na ME vo           

vodnom póle výberom maximálne 18 hráčov zo širšej nominácie. 

V prípade nepredvídateľných okolností (zdravotné dôvody, školské       

povinnosti hráča a iné) je hlavný tréner oprávnený nominovať na akciu           

hráča mimo širšej nominácie výberom zo Zoznamu širšieho        

reprezentačného družstva SR mužov. 

Dopravu (letenky a cestovné náhrady za použitie vlastného motorového         

vozidla) do miesta zrazu a naspäť pre hráčov hrajúcich v zahraničných           

súťažiach zabezpečuje a náklady znáša SPF.  

Pre ostatných hráčov a realizačný tím sa zabezpečia minibusy na prepravu           

do miesta zrazu, ktoré budú následne využité na presúvanie sa družstva v            

rámci organizácie VT a turnaja.  

Ostatným účastníkom sa cestovné náklady preplácajú do výšky cestovného         

lístka vlakom 2.triedy. 

Náklady súvisiace s danou akciou sú hradené z rozpočtu SPF pre rok 2019, z              

kapitoly sekcie vodného póla sekcie vodného póla. 

  

Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

 

Úloha č. 114/2019 

Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť výcvikový tábor a kvalifikačný           

turnaj na ME 2020 vo vodnom póle v Novákoch v termíne 7. - 13.10.2019. 

 

Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: G. Gyurcsi (manažér reprezentačných družstiev mužov vo vodnom póle) 

 

 

V ďalšom priebehu Rada SPF prerokovala schválenie realizačného tímu a širšej nominácie            

hráčov kategórie U15 muži SR vo vodnom póle na medzinárodný turnaj v Přerove (CZE) v               

termíne 7. - 10.11.2019 v súlade s Plánom práce na rok 2019 a v súlade s rozpočtom SPF pre                   

rok 2019. 

 

Materiály k rokovaniu:  

● Zápis o hlasovaní a Uznesenie VSVP č. SPF/2018/VSVP/U10/P 
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SPF/2019/R/Z7/U12 

Rada SPF schvaľuje realizačný tím a širšiu nomináciu hráčov kategórie U15           

muži SR vo vodnom póle na medzinárodný turnaj v termíne 7.- 10.11.2019 v             

Přerove (CZE)  

 

Širšia nominácia hráčov:  

1. Daníšek David – NERZI 

2. Duga Peter – VPMBA 

3. Rajdoš Ladislav – HOMKE 

4. Juhás Samuel Richard – HOMKE 

5. Šlepkovský Radovan – HOMKE 

6. Badida Michal Jozef – HOMKE 

7. Bačo Dani – HOMKE 

8. Zolovčík Tomáš  - HOMKE 

9. Schubert Crystian –HOMKE 

10. Bártfay Samuel – HOMKE 

11. Matejka Milan – HOMKE 

12. Kleščinský Daniel – HOMKE 

13. Miško Erik – HOMKE 

14. Hrudál Samuel – HOMKE 

15. Kumičák Matej – HOMKE 

16. Kolesár Jakub – SKMD 

17. Mihál Marco – KVPNO 

18. Rešovský Bruno – SPUPR 

19. Ondrčka Daniel – PITOP 

20. Štanga Simon – KVPNO 

21. Masár Kristián – KVPNO 

22. Švec Andrej – SPUPR 

 

Realizačný tím: 

Karol Bačo ml. /hlavný tréner/, Miroslav Fábian /asistent trénera/, Karol          

Bačo st. /vedúci družstva/ 

 

Zraz nominovaných hráčov a realizačného tímu podľa Nominačného listu. 

Rada SPF zároveň poveruje hlavného trénera p. Karola Bača stanoviť          

finálnu nomináciu maximálne 15 (pätnásť) hráčov výberom zo širšej         

nominácie hráčov. 

Cestovné náklady nominovaných hráčov do a z miesta zrazu znášajú          

nominovaní hráči, resp. ich materské kluby.  
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SPF zabezpečuje prepravu z Košíc do Přerova (CZE) dvomi minibusmi a           

znáša s tým súvisiace náklady. 

Náklady spojené s pobytom (ubytovanie a strava) družstva U15 muži SR v            

Přerove (CZE) sú hradené  stranou Českého zväzu vodného póla. 

Ostatné náklady na akciu sú hradené z rozpočtu SPF pre rok 2019, z             

kapitoly sekcie vodného póla. 

Nominovaní hráči družstva U15 sa akcie zúčastňujú za spoluúčasti 10,- € za            

každý začatý deň akcie v súlade s Plánom práce na rok 2019. 

  

Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

Úloha č. 115/2019 

Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť účasť kategórie mužov U15 vo            

vodnom póle na Medzinárodnom turnaji v Přerove (CZE) v termíne 7. - 10.11.2019. 

 

Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: G. Gyurcsi (manažér reprezentačných družstiev mužov vo vodnom póle) 

 

Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie širšej nominácie hráčok kategórie ženy            

seniorky SR vo vodnom póle na VT v termíne 19. - 22.09.2019, Košice (SVK), v súlade s                 

Plánom práce na rok 2019 a v súlade s rozpočtom SPF pre rok 2019. 

 

Materiály k rokovaniu:  

● Zápis o hlasovaní a Uznesenie VSVP č. SPF/2018/VSVP/U10/P 

 

SPF/2019/R/Z7/U13 

Rada SPF schvaľuje realizačný tím a širšiu nomináciu hráčok kategórie          

ženy seniorky vo vodnom póle na výcvikový tábor v Košiciach v termíne 19.             

- 22.9.2019. 

 

Širšia nominácia hráčok:  

1. Daniela Tóthová SKOKE 

2. Barbora Rusznáková SKMD 

3. Barbora Kvasnicová PVKVR 

4. Emma Dvoranová PVKVR 

5. Janka Kurucová SKOKE 
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6. Daniela Kátlovská SKOKE 

7. Beáta Kováčiková SKOKE 

8. Natália Pecková VPMBA 

9. Ivana Majláthová VPMBA 

10. Kristína Horváthová SKOKE 

11. Karin Kačková PVKVR 

12. Katarína Kissová VPMBA 

13. Emma Junasová SKOKE 

14. Tamara Kolářová ZF Eger (HUN) 

15. Monika Sedláková Tatabanya (HUN) 

16. Emoke Kissová OSC Budapest (HUN) 

17. Miroslava Stankovianska Ancona (ITA) 

18. Anita Vitaliano Ekipe Orizonte Catania (ITA) 

 

Realizačný tím: 

Milan Henkrich /hlavný tréner/, Sabolcs Eschwig Hajts /asistent trénera/,         

Pavol Mihalkovič /vedúci družstva/ 

 

Rada SPF poveruje hlavného trénera p. Henkricha stanoviť finálnu         

nomináciu maximálne 16 (šestnásť) hráčok výberom zo širšej nominácie         

hráčok.  

 

Zraz hráčok a realizačného tímu podľa Nominačného listu.  

Cestovné náklady nominovaných hráčok z domácich súťaží do a z miesta           

zrazu znášajú nominované hráčky, resp. ich materské kluby.  

Dopravu (letenky) do Bratislavy, resp. Viedne a naspäť pre hráčky hrajúce           

v zahraničných súťažiach hradí SPF zo zdrojov sekcie vodného póla. 

Cestovné náklady realizačného tímu do a z miesta zrazu znáša SPF vo            

výške cestovného lístka II.triedy vlaku. 

Náklady na akciu sú hradené z rozpočtu SPF pre rok 2019 z kapitoly sekcie              

vodného póla. 

  

Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

Úloha č. 116/2019 

Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť pre kategóriu ženy seniorky vo            

vodnom póle VT v termíne 19. - 22.9.2019 v  Košiciach. 
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Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: M. Kuníková (manažér reprezentačných družstiev žien vo vodnom póle) 

 

Predmetom rozhodnutia Rady SPF má ďalej byť schválenie širšej nominácie hráčok vo            

vodnom póle kategórie ženy seniorky SR na VT v termíne 04. - 06.10.2019, v Košiciach, v                

súlade s Plánom práce na rok 2019 a v súlade s rozpočtom SPF pre rok 2019. 

 

Materiály k rokovaniu:  

● Zápis o hlasovaní a Uznesenie VSVP č. SPF/2018/VSVP/U10/P 

 

SPF/2019/R/Z7/U14 

Rada SPF schvaľuje realizačný tím a širšiu nomináciu hráčok kategórie          

ženy seniorky vo vodnom póle na výcvikový tábor v Košiciach v termíne 4. -              

6.10.2019. 

 

Širšia nominácia hráčok:  

1. Daniela Tóthová SKOKE 

2. Barbora Rusznáková SKMD 

3. Barbora Kvasnicová PVKVR 

4. Emma Dvoranová PVKVR 

5. Janka Kurucová SKOKE 

6. Daniela Kátlovská SKOKE 

7. Beáta Kováčiková SKOKE 

8. Natália Pecková VPMBA 

9. Ivana Majláthová VPMBA 

10. Kristína Horváthová SKOKE 

11. Karin Kačková PVKVR 

12. Katarína Kissová VPMBA 

13. Emma Junasová SKOKE 

14. Tamara Kolářová ZF Eger (HUN) 

15. Monika Sedláková Tatabanya (HUN) 

16. Emoke Kissová OSC Budapest (HUN) 

17. Miroslava Stankovianska Ancona (ITA) 

18. Anita Vitaliano Ekipe Orizonte Catania (ITA) 

 

Realizačný tím: 

Milan Henkrich /hlavný tréner/, Sabolcs Eschwig Hajts /asistent trénera/,         

Pavol Mihalkovič /vedúci družstva/ 

 

Rada SPF poveruje hlavného trénera p. Henkricha stanoviť finálnu         

nomináciu maximálne 16 (šestnásť) hráčok výberom zo širšej nominácie         

hráčok.  
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Zraz hráčok a realizačného tímu podľa Nominačného listu.  

Cestovné náklady nominovaných hráčok z domácich súťaží do a z miesta           

zrazu znášajú nominované hráčky, resp. ich materské kluby.  

Dopravu (letenky) do Bratislavy, resp. Viedne a naspäť pre hráčky hrajúce           

v zahraničných súťažiach hradí SPF zo zdrojov sekcie vodného póla. 

Cestovné náklady realizačného tímu do a z miesta zrazu znáša SPF vo            

výške cestovného lístka II.triedy vlaku. 

Náklady na akciu sú hradené z rozpočtu SPF pre rok 2019 z kapitoly sekcie              

vodného póla. 

  

Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

Úloha č. 117/2019 

Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť pre kategóriu ženy seniorky vo            

vodnom póle VT v termíne 4. - 6.10.2019 v  Košiciach. 

 

Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: M. Kuníková (manažér reprezentačných družstiev žien vo vodnom póle) 

 

Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie širšej nominácie hráčok vo vodnom            

póle kategórie ženy seniorky SR na VT v termíne 17. - 21.10.2019, vo Varaždine (CRO), v                

súlade s Plánom práce na rok 2019 a v súlade s rozpočtom SPF pre rok 2019. 

 

Materiály k rokovaniu:  

● Zápis o hlasovaní a Uznesenie VSVP č. SPF/2018/VSVP/U10/P 

 

SPF/2019/R/Z7/U15 

Rada SPF schvaľuje realizačný tím a širšiu nomináciu hráčok vo vodnom           

póle kategórie ženy seniorky na výcvikový tábor vo Varaždine (CRO) v           

termíne 17. - 21.10.2019. 

 

Širšia nominácia hráčok:  

1. Daniela Tóthová SKOKE 

2. Barbora Rusznáková SKMD 
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3. Barbora Kvasnicová PVKVR 

4. Emma Dvoranová PVKVR 

5. Janka Kurucová SKOKE 

6. Daniela Kátlovská SKOKE 

7. Beáta Kováčiková SKOKE 

8. Natália Pecková VPMBA 

9. Ivana Majláthová VPMBA 

10. Kristína Horváthová SKOKE 

11. Karin Kačková PVKVR 

12. Katarína Kissová VPMBA 

13. Emma Junasová SKOKE 

14. Tamara Kolářová ZF Eger (HUN) 

15. Monika Sedláková Tatabanya (HUN) 

16. Emoke Kissová OSC Budapest (HUN) 

17. Miroslava Stankovianska Ancona (ITA) 

18. Anita Vitaliano Ekipe Orizonte Catania (ITA) 

 

Realizačný tím: 

Milan Henkrich /hlavný tréner/, Sabolcs Eschwig Hajts /asistent trénera/,         

Pavol Mihalkovič /vedúci družstva/ 

 

Rada SPF poveruje hlavného trénera pána Henkricha stanoviť finálnu         

nomináciu maximálne 16 (šestnásť) hráčok výberom zo širšej nominácie         

hráčok.  

 

Zraz hráčok a realizačného tímu podľa Nominačného listu.  

Cestovné náklady nominovaných hráčok z domácich súťaží do a z miesta           

zrazu znášajú nominované hráčky, resp. ich materské kluby.  

Dopravu (letenky) do Bratislavy, resp. Viedne a naspäť pre hráčky hrajúce           

v zahraničných súťažiach hradí SPF zo zdrojov sekcie vodného póla. 

Cestovné náklady realizačného tímu do a z miesta zrazu znáša SPF vo            

výške cestovného lístka II.triedy vlaku. 

Náklady na akciu (ubytovanie, doprava z miesta zrazu do miesta VT,           

poistenie) sú hradené z rozpočtu SPF pre rok 2019 z kapitoly sekcie vodného             

póla. 

  

Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 
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Úloha č. 118/2019 

Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť pre kategóriu ženy seniorky vo            

vodnom póle VT v termíne 17. - 21.10.2019 vo Varaždine (CRO). 

 

Termín: bez zbytočného odkladu  

Z: M. Kuníková (manažér reprezentačných družstiev žien vo vodnom póle) 

 

SEKCIA SYNCHRONIZOVANÉHO PLÁVANIA 

 

Nebola prerokovaná žiadna záležitosť. 

 

Bod č. 5: Čerpanie rozpočtu a stav účtov SPF k 31.8.2019 

 

p. Králik oboznámil členov Rady o navrhovaných zmenách a úpravách rozpočtu za Sekciu             

plávania, obdobne tak p. Peciar za Sekciu diaľkového plávania a p. Šmihuľa za Sekciu              

Vodného póla. 

Členovia Rady si navrhované zmeny objasnili, vydiskutovali ich dopad a zmysel a odobrili si              

postupne všetky položky navrhovaných zmien. 

 

SPF/2019/R/Z7/U16 

Rada SPF zachovávajúc stanovené pomery jednotlivých športových odvetví        

a účel jednotlivých kapitol schváleného rozpočtu SPF na rok 2019 schvaľuje           

zmenu a doplnenie rozpočtu SPF na rok 2019. 

Zmena rozpočtu SPF na rok 2019 s vyznačením schválených zmien          

(tehlovou farbou) je prílohou tohto zápisu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

Úloha č. 119/2019 

Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF zverejniť zmeny Rozpočtu SPF na rok 2019. 

 

Termín: bez zbytočného odkladu 

Zodpovední: Sekretariát SPF (p. Šulek) 

Úloha č. 120/2019 

Rada SPF ukladá v prípade predkladania návrhov so vzťahom ku čerpaniu rozpočtu SPF a              

jeho položiek predkladať zo strany navrhovateľa rozhodnutia ako podklad k rozhodovaniu aj            
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informácie týkajúce sa použitia zdrojov, ich štruktúry a položky z rozpočtu, z ktorej sa              

navrhuje čerpanie a následne po realizácii predkladať finančné vyhodnotenie skutočného          

čerpania použitých zdrojov. 

 

Termín: bez zbytočného odkladu 

Zodpovední: Sekretariát SPF (p. Šulek) 

 

p. Králik v rámci tohto bodu otvoril otázku odmien za prekonané rekordy v plávaní a v rámci                 

diskusie sa prebrali rôzne možnosti a algoritmy, ktoré by mohli slúžiť ako podklad pre nejaký               

budúci predpis. 

 

Bod č. 6:Pohľadávky a záväzky k 10.9.2019 

 

Nebola prerokovaná žiadna záležitosť. 

 

Bod č. 7:Záležitosti sekretariátu SPF 

 

p. Šulek informoval o záležitosti zaradenia pretekov ŠKP Košice do kalendára FINA, pričom             

napriek doručeniu žiadosti klubu v mesiaci október 2018 nebola zrealizovaná a dané preteky             

nie sú zaradené do kalendára FINA, čo pre klub má aj významné finančné dopady (finančný               

príspevok, AČZ bez poplatkov a neúčasť pretekárov a pod.) 

Členovia Rady ozrejmili, že sa obdobné žiadosti vždy schvaľovali a je potrebné dohľadať             

príslušné uznesenia a na podklade toho dôjsť k zisteniam, či a kde došlo alebo nedošlo k                

nejakému zanedbaniu a kým. 

V ďalšom priebehu sa členovia zaoberali na podnet p. Šuleka potrebou upraviť Prestupový             

poriadok sekcie vodného póla a dať ho do súladu s právnou úpravou v časti podmienok               

povolenia prestupov, ktoré nemôžu byť viazané na splnenie podmienok zo strany klubov.            

Hoci matrika SPF neuplatňuje tieto ustanovenia a postupuje v súlade s právnou úpravou,             

členovia Rady sa zhodli, že je nutné Prestupový poriadok sekcie vodného póla v tomto zmysle               

upraviť. Súčasne aj zakomponovať nejaký mechanizmus možnosti preskúmania výšky         

výchovného v tom ktorom prípade, kedy schválené výšky výchovného, ako sú stanovené v             

Prestupovom poriadku sekcie vodného póla, nemusia zodpovedať v tom ktorom konkrétnom           

prípade požiadavkám na výchovné podľa právnej úpravy a teda, že by sa vytvoril             

mechanizmus možnosti spochybnenia oprávnenosti výšky a jej zdokladovania, či je alebo nie            

je opodstatnená. Do budúcnosti by sa Sekcia vodného póla mohla zaoberať otázkou súm ako              

ich má nastavené v súčasnosti a tieto prípadne prehodnotiť.  

p. Šulek ďalej informoval v súvislosti s nákupom iPadov na konci minulého roka, ktoré by sa                

už rozdali medzi trénerov reprezentantov s tým, že by sa účelne využívali a slúžili by na zber                 

dát o tréningovom procese reprezentantov v softvéri tréningového denníka Jarmila X. Takýto            

softvér môžu používať aj iné športy. 

p. Šulek otvoril otázku nejakého systémového riešenia, avšak pre všetky športy pod SPF,             

ktoré by predstavovali systém vytvorenia základní pre športovanie ako akési centrá prípravy            

(stredoškolské, vysokoškolské) pre športovcov. Najmä pre športovcov, ktorí prídu o          

podmienky alebo nemajú kvalitné podmienky a vytvoriť nejaký systém financovania trénerov           
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v takýchto strediskách kvázi centralizovanej prípravy s cieľom udržať športovcov v domácich            

podmienkach. Do úvahy prichádza celý rad modelov spolupráce so školami, strediskami a            

pod.  

Pri tej príležitosti sa otvorila aj otázka dofinancovania p. Železníka ako samostatná záležitosť             

ale aj vo všeobecnosti vo vzťahu k všetkým pracovným pozíciam na čo poukázal p. Bielik v                

súvislostiach.  

p. Križan požiadal, aby p. Železník prišiel na nasledujúce rokovanie Rady SPF, aby pre              

možnosť rozhodnúť, priniesol všetky informácie, ktoré má k dispozícii o fungovaní VŠC            

DUBB a jeho predstavy nastavenia fungovania kooperácie medzi SPF a VŠC DUBB.  

V súvislosti s diskusiou p. Šulek naznačil potrebu vytvorenia systému financovania budúcich            

olympionikov v prípade, ak už majú splnené limity pre účasť na OH a vyčlenenia prostriedkov               

aj na financovanie trénerov tak, aby sa mohlo len sústrediť na prípravu a aby sa tréneri                

prípadne mohli vzdať (dočasne) svojej pracovnej pozície a všetok čas venovali príprave a             

športovcovi, ktorý by mohol poberať nejaký druh štipendia. p. Klobučník a p Bielik spoločne              

poukázali, že uvedené je ťažko realizovateľné už v prípade splnenia B limitu, ktorý sám o sebe                

ešte nezabezpečuje účasť na OH v súčasných konkurenčných podmienkach plávania a preto            

by malo uvedené platiť pri splnení A limitu alebo úspešnej kvalifikácie na OH. 

 

Bod č. 8:Prípad CAS a činnosť disciplinárnej komisie – začiatok o 16.00 hod.  

 

Na výzvu p. Šuleka vstúpil do rokovacej miestnosti predseda DK SPF p. Bartovič, ktorý              

informoval že na predchádzajúcom zasadnutí DK SPF sa komisia rozhodla poveriť účasťou a             

zastúpením na rokovaní Rady SPF jeho osobu ako predsedu komisie. 

p. Šulek uviedol dôvody, na základe ktorých boli pozvaní členovia disciplinárnych orgánov, a             

to za jednak úloha č.109/2018 týkajúca sa podania správy o činnosti DK SPF v akom stave je                 

táto úloha. p. Bartovič uviedol, že úloha je vo fáze spracovania a na ďalšom zasadnutí DK                

SPF, ktoré je plánované na deň 16.10.2019 si to celé DK SPF prerokuje a výsledkom bude                

konkrétny výstup. 

K dopytu na ďalšiu úlohu č. 173/2018 p. Bartovič ozrejmil ako funguje DK SPF a rozvrh                

práce medzi jednotlivé senáty, ktorých je celkový počet 3 po troch členoch s tým, že ďalší člen                 

DK SPF je ako právnik priradený k 3. senátu, aby bol nápomocný ako člen s právnym                

vzdelaním k senátu, ktorý nemá členov s právnym vzdelaním. Súčasne sa dopytoval, či             

členovia DK SPF v 3. senáte boli už oficiálne ustanovení, čo mu bolo potvrdené, že bolo                

vykonané a že je to aj uvedené v príslušnom zápise z Rady SPF. 

V ďalšom sa p. Šulek dopytoval na stav prípadu porušenia antidopingovej regulácie s tým, že               

poukázal na potrebu skorého doriešenia veci, na ktoré už aj apelovala SADA. p. Bartovič              

uviedol, že v danej veci už DK SPF rozhodla o začatí konania a že priniesol originál                

rozhodnutia, ktorý je už len potrebné zverejniť ako je obvyklé. 

V krátkej diskusii sa zaoberalo podstatou veci a limitami rozhodnutí príslušného orgánu. p.             

Bartovič doplnil, že v danej veci je viazanosť obsahom Svetového antidopingového kódexu. 

p. Križan sa vyjadril v tom zmysle a v nadväznosti na predchádzajúci dopingový prípad z roku                

2011, kedy SPF zadržiavala informácie smerom ku ministerstvu sa dopytoval, od kedy má SPF              

o tejto veci vedomosť. p. Šulek uviedol, že od júna, konca júna a p. Bartovič uviedol, že jemu,                  
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resp. DK SPF bola vec odstúpená dňa 15.8.2019. V nadväznosti na to chcel požiadať v               

takýchto prípadoch o promptnejšie postupy s tým, že berie do úvahy aj ten fakt, že bol letný                 

čas a čas dovoleniek.  

p. Blažo nadviazal na myšlienku s tým, ak je vec v kompetencii nejakého orgánu, je mu to                 

potrebné postúpiť na antidopingovú komisiu, t.j. DK SPF a vec nedržať a aby príslušné orgány               

mimo SPF sa nedopytovali na stav veci. 

V ďalšom bol p. Bartovič p. Šulekom požiadaný o zaujatie stanoviska k rozhodnutiu CAS,              

pretože sa v ňom píše, že je rozhodnutie OK SPF zrušené, a že aj konanie bolo zdĺhavé a                  

neprimerané, to ako v tejto veci rozhodla Rada SPF sa vyjadrí neskôr, ale vyjadrenie sa               

požaduje z pohľadu priebehu discipinárneho konania, pretože je potrebné odreagovať a prijať            

nejaké rozhodnutie, keďže tu nejaké rozhodnutie je, vec je medializovaná, sú aj finančné             

dopady.  

p. Bartovič k veci uviedol, že danú vec prevzali ako DK SPF v 9/2017 a konanie začala dňa                  

23.10.2017 a celé konanie trvalo 7 mesiacov, kde mala problémy sa zísť v plnom zložení to je                 

jedna vec. Z pohľadu podstaty veci, DK SPF prešetrovala podnet, rozhodovala o porušení             

štatútu reprezentanta a dospela k záveru, že sa tak stalo a v zmysle toho aj rozhodla a za                  

svojím rozhodnutím si stojí a vzhľadom na charakter previnenia rozhodla o disciplinárnom            

opatrení. 

K otázke či konanie trvalo dlho alebo nie, je to ťažko sa vyjadriť, ale je potrebné poukázať na                  

to, že v konaní právny zástupca uvádzal mnoho rôznych skutočností ako napr. verejný záujem              

a pod. Predmetom konania bolo, či došlo k previneniu a to bolo preukázané. Previnilec              

následne využil právo odvolania a o veci rozhodovala OK SPF a tá vo veci rozhodla tak, že po                  

prešetrení veci potvrdila rozhodnutie DK SPF a OK SPF sa, podľa jeho názoru, vysporiadala              

so všetkými namietanými skutočnosťami v odvolaní. Čo sa týka rozhodnutia CAS nenáleží mu             

ho komentovať, je záväzné, ak SPF nevyužije opravný prostriedok. Pokiaľ ide však o jeho              

osobný názor, CAS nedisponoval dostatkom informácií, resp. jednostranným a zmiešal ich a            

rozhodoval o veci ako celku a nerozhodoval a nezaujímal sa o to ako presne rozhodovali               

disciplinárne konanie. 

Nebude sa vyjadrovať momentálne k pozastaveniu štatútu, to bolo záležitosťou Rady SPF, len             

uviedol, že od okamihu keď dostala podnet za obdobie 7 mesiacov rozhodla tak ako rozhodla               

a jediným trestom bolo pokarhanie, pokiaľ sa týka štartu alebo trénovania, nebola zastavená             

súťažná ani tréningová príprava, a to ani rozhodnutím DK SPF ani rozhodnutím Rady SPF, čo               

sa týka reprezentovania, pokiaľ má vedomosť tak reprezentovaním je možné poverovať aj            

nereprezentantov účasti na akciách reprezentácie, do toho ale nechce vstupovať, to je            

záležitosť sekcií. Čo sa týka ale teda športovej činnosti, tá nebola zastavená DK SPF ani Radou                

SPF, a to že sa športovec k veci postavil ako sa postavil, to už je jeho rozhodnutie. 

Záverom dodal stanovisko DK SPF, že mediálne výstupy pána prezidenta smerom ku            

rozhodnutiu CAS neboli veľmi šťastné, možno mali byť uvážlivejšie a uviedol, že zo strany DK               

SPF je momentálne preskúmavané, či nedošlo k porušeniu Disciplinárneho poriadku a           

uviedol, že je pripravený zodpovedať prípadné otázky. 

p. Šulek sa opýtal na zrušenie rozhodnutia, a čo z toho vyplýva. p. Bartovič odpovedal, že v                 

rozhodnutí sa neuvádza, aký má byť ďalší postup, len to, že zrušil rozhodnutie OK SPF, čo sa                 
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týka DK SPF platí stav, že jej rozhodnutie bolo potvrdené OK SPF, a čo sa týka zrušenia, s tým                   

by sa mala podľa jeho názoru vysporiadať OK SPF. Je to skôr otázka na OK SPF. 

p. Križan uviedol a poukázal na jeho názor na činnosť DK SPF, pričom je zrejmé, že nikto                 

nesmie zasahovať, ako má DK SPF rozhodovať, jeho problém je iba v tom, že rozhodnutie má                

nejaké dôsledky, za ktoré nie je možné určiť kto je presne zodpovedný. Jeho opakovaná              

výhrada je však v tom, že DK SPF nerozhoduje včas, ani len úloha prehľadu nie je vykonaná a                  

tá nemá nič spoločné s rozhodovacou činnosťou, to osobne vníma ako riziko, nie to, či DK                

SPF rozhodne tak, či onak. Tiež sa obdobne ako p. Bartovič nestotožňuje s právnymi názormi               

prezentovanými právnym zástupcom športovca, ale čo je nepochybné, je záver CAS, že bolo zo              

strany SPF porušené právo športovca na spravodlivý proces. Vzhľadom na to sa dopytoval, že              

čo veci bráni a či je nejako potrebné veci pomôcť, apeloval na chémiu a vzájomnú spoluprácu                

členov DK SPF a s ohľadom na doterajší priebeh a nesplnené úlohy, dlho neodreagované              

podnety, nemá dôveru, že sa veci pohnú vpred a dopytoval sa smerom ku p. Bartovičovi,               

keďže tento stav nepomáha SPF. Kompetenciu voči predsedovi DK SPF má iba Konferencia             

SPF, Rada SPF voči radovým členom.  

p. Bartovič zopakoval, že termín úlohy je stanovený, súčasne poukázal na fakt manažovania si              

stretnutí pléna, ktoré je uznášaniaschopné pri 5 členoch, alebo v prípade senátov od 2 členov               

ako aj na problémy s distribučným emailom. Členovia sú dobrovoľníci a majú svoje povolania              

a zladenie si termínov členov z celého Slovenska, kedy sa stane, že aj v deň zasadnutia sa                 

niekto ospravedlní. Rozhodnutia môžu byť prijaté až za účasti predpísaného počtu členov. 

Čo sa spravodlivého procesu týka, nie je na mieste sa ospravedlňovať za dĺžku konania,              

neprimerane dlho, poukázal na to, že DK SPF skúmala a vyšetrovala, tvorila spis a musela ho                

spracovať a CAS preskúmaval iba jedno rozhodnutie rovnakú či dlhšiu dobu než DK SPF. Čím               

nechce povedať, že rozhodovanie DK SPF sedem mesiacov je krátka doba, ale je potrebné vec               

vnímať z toho pohľadu, ako už uviedol, čo všetko musela DK SPF vykonať. A v tom zmysle                 

polemizoval s tým, či právo na spravodlivosť procesu bolo porušené, keď začalo konanie,             

mala možnosť sa vyjadriť, zúčastnila sa 2 x vypočutia, dostala rozhodnutie DK SPF, mala              

možnosť sa odvolať a prebehli všetky možné kroky. Mal za to, že DK SPF sa riadi                

disciplinárnym poriadkom, nie je konanie na civilnom súde alebo správnom súde. 

p. Križan sa vrátil k potrebe podkladu o stave konaní, z ktorého by bolo zrejmé, kedy boli                 

podané podnety, kedy začaté alebo inak vybavené podnety a kedy ukončené konania. 

V tej súvislosti p. Bartovič poukázal na v minulosti otvorenú a nedoriešenú otázku nejakého              

tajomníka DK SPF. 

p. Králik sa dopytoval ako často má DK SPF zasadnutia. p. Bartovič uviedol, že ad hoc a v                  

minulom roku to bolo 3x. 

p. Králik poukázal na prax, ktorú má možnosť sledovať vo VSPL kde je tiež väčšina členov z                 

celého Slovenska a VSPL zasadá aspoň raz za mesiac a ešte sa VSPL nestalo, že by bol                 

neuznášaniaschopný, tým chcel poukázať na to, že by to nemalo byť nejakou prekážkou na              

stretávanie a teda, v nadväznosti na to naznačil možnosť vec riešiť aj tak, že v prípade členov                 

DK SPF, ktorí sa nezúčastňujú zasadnutí, môže prípadne vykonať nejaké úkony aj Rada SPF,              

stačilo by to len odkomunikovať a mohlo by sa hľadať riešenie situácie. Z ľudského pohľadu               

poukázal na prípady, keď DK SPF rozhodne o ochrannom opatrení a začne konanie a počas               

konania hlavne odborník ako športový odborník nemôže vykonávať činnosť a DK SPF po             
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niekoľkých mesiacoch rozhodne, že nič neporušil, ale v takom prípade už de facto sankcia              

bola udelená. Toto však potom, aj keď v zásade DK SPF neporuší nejaké predpisy, nie je to v                  

poriadku. V nadväznosti na to polemizoval, že v prípade častejšieho stretnutia, by DK SPF              

mohla aj v priebehu konania rozhodnúť o zrušení ochranného opatrenia a pokračovať vo veci              

potom ďalej. V nadväznosti na to potom aj v prípade Reichová, ktorý síce nemá naštudovaný               

dopodrobna a nemá ho analyzovaný, kde Rada SPF rozhodla o pozastavení štatútu a bol              

podaný podnet v septembri 2017 a disciplinárne konanie začalo v októbri 2017.  

p. Bartovič uvedené rozporoval a namietol skutočnosť, že sa zmiešava inštitút pozastavenia            

štatútu s ochranným opatrením. Kde je kompetencia Rady a kompetencia DK SPF. Rada mala              

svoju kompetenciu pozastaviť štatút, z jeho osobného pohľadu, a to opakuje, rozhodnutie            

Rady SPF bolo právne správne, pretože má na to kompetenciu a v súlade s predpismi SPF a                 

bolo len nešťastím, že došlo k pozastaveniu a trvalo dva mesiace než sa to dostalo na DK SPF                  

a logicky sa podľa jeho názoru malo počkať na to, či DK SPF rozhodne o prijatí nejakého                 

ochranného opatrenia alebo nie. Tu nastalo to, že Rada SPF v zmysle svojej kompetencie              

rozhodla a podľa jeho informácií v období, keď bolo mimosúťažné obdobie a to, že nebola               

repre, jej v ničom nebránilo, len nemala postavenie reprezentanta.  

p. Križan sa vrátil k stavom konania a ich počtom a dopytoval sa, ktoré začali a trvajú viac ako                   

jeden rok.  

p. Bartovič niektoré z nich vymenoval, tie ktoré sú ešte pred DK SPF a aj tie, ktoré sa vrátili z                    

OK SPF, ktorá zrušila rozhodnutia DK SPF. Celkovo je to asi 30 prípadov. 

p. Križan požiadal o nejaký skorší termín predloženia zoznamu prípadov, než je už             

spomínaný 16.10.2019. 

p. Bartovič opakovane poukázal na obeh korešpondencie, kedy nefunguje distribučný email,           

ako aj to, že by veci prospel nejaký tajomník, ktorý by všetko skompletizoval a posielal, ďalej                

to, že ani web SPF nezodpovedá skutočnosti, čo namietajú členovia, ktorí sa tým pádom              

nepovažujú za členov. 

p. Blažo čiastočne rozporoval uvedené, pretože aspoň administratívnu podporu a distribúciu           

korešpondencie, zakladania dokumentácie, rozposielanie písomností vykonáva na veľmi        

dobrej úrovni p. Košťálová.  

p. Križan považoval za potrebné znova položiť otázku p. Bartovičovi, či hodlá vykonávať jeho              

mandát až do konca volebného obdobia, čo p. Bartovič potvrdil, že áno. 

Nato p. Šulek poďakoval p. Bartovičovi za účasť a p. Bartovič poďakoval za vypočutie a opustil                

zasadnutie. 

Následne sa ujal slova p. Šulek a uviedol, že vec sa nezdá taká jednoduchá, uviedol, že si                 

všetko preštudoval, vypočul si všetky zúčastnené strany. Uviedol, že spúšťačom bol ukázaný            

návrh uznesenia v podobe návrhu manažéra reprezentácie predložený na Sekciu          

synchronizovaného plávania. Mal za to, že nikto nezačne o vec bojovať, ak by nebol              

presvedčený o tom, že by to bol nerovný boj. Poukázal na to, čo bolo dôvodom pre                

pozastavenie štatútu reprezentanta, a to, že bola zmenená choreografia, ktorá ale jej autorom             

bola p. Dulová a keď ju zmenila, tak nezmenila choreografiu realizačného tímu, ale jej              

choreografiu a tú ktorú cvičila športovkyňa ako jej zverenkyňa. Takže podstatné je, že             

nezmenila choreografiu realizačného tímu. Vlastníčkou choreografie je p. Dulová a na to jej             
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pomohla ešte trénerka z Grécka na základe žiadosti p. Dulovej, keďže sa poznali a tá navrhla                

úpravy, aby sa pridali niektoré prvky, zložitejšie prvky, ktoré sa už na medzinárodnej úrovni              

robia inak a sú zložitejšie a je možné sa dostať na vyššie bodové hodnotenie, čo sa aj stalo.                  

Takže zmeny boli vykonané a na tom základe, a ešte na základe trénovania naviac dosiahla               

vyššie hodnotenie ako mala dovtedy a za to bola napádaná. Z jeho pohľadu to bolo účelové a                 

nemalo k tomu vôbec dôjsť. Už aj návrh textu uznesenia mu indikuje snahu o rýchle riešenie a                 

celý dôvod považuje za vágny a banálny a toto nemalo dospieť na CAS, nemala sa s tým                 

zaoberať Rada ani Disciplinárna komisia, a takéto veci sa s 15 ročným športovcom vyriešia.              

Ak si zmenila zostavu, resp. si dala poradiť ako ju zmeniť a dokonca niekto taký príde zo                 

zahraničia a to sa považuje ako zásah do zostavy realizačného tímu. 

p Bielik doplnil, že aj p. Procházka využil služby českého trénera v prípade jeho zverenkyne. 

p. Šulek pokračoval, že na základe predpisov sa všetko vyžaduje a poukázal na znenie článku               

Štatútu reprezentanta a ten si pri príprave podkladov otvoril a nevedel príslušný článok, na              

ktorý bolo poukazované pri prijatí rozhodnutia nájsť v Štatúte reprezentanta. 

p. Blažo poukázal na časovú súvislosť znenia Štatútu reprezentanta v znení v roku 2019 a v                

roku 2017. 

p. Šulek na to nadviazal a namietal prečo bol menený Štatút reprezentanta, keď prebiehalo              

konanie na CAS, obdobne to bolo aj v prípade ďalších predpisov a ešte nebol uzavretý CAS a                 

keby si to pozrel rozhodca CAS, tak by sa pýtal prečo SPF klame. 

p. Križan sa dopytoval na zmysel námietky a ujasnil si, čo je presne namietané. p. Blažo                

nadviazal, že zmeny nemali súvis s konaním na CAS. 

p. Križan uviedol, že predpis sa inovoval vo viacerých častiach a ako kontrolór prítomný na               

rokovaniach Rady, ktorý má možnosť sledovať aj hlasovania Per Rollam nenadobudol nikdy            

pocit, resp. to vylučuje to, že by prijímané zmeny v Štatúte a aj v príslušnej smernici boli                 

urobené účelovo a s nejakým úmyslom ovplyvniť konanie na CAS. A súd CAS rozhoduje len               

na základe toho, čo mu bolo predložené a to posudzuje a CAS posudzoval obdobie leta 2017 a                 

teda nie dokumenty prijaté v neskoršom období, tieto zmeny sú úplne nepodstatné z pohľadu              

konania na CAS, to potreboval za potrebné vysvetliť. 

p. Šulek na to nadviazal, že preto si potreboval niektoré veci a otázky, na ktoré pri študovaní                 

narazil, objasniť. A pri rozhodovaní bolo potrebné rýchlo konať, boli prázdniny. 

p. Blažo namietol, že nie je na mieste tvrdenie, že by niekto potreboval rýchlo konať. Ak by                 

bolo uvedené pravdou, tak by Rada rýchlo rozhodovala už pri návrhu a požiadavke             

reprezentačného trénera, ktorý športovkyňu už nechcel vziať na predmetnú súťaž, čo však            

Rada riešila telefonicky v období dovoleniek a či bude o takejto záležitosti spustené             

navrhované hlasovanie Per Rollam, čo bolo však z jeho strany odmietnuté a aj z viacerých               

ostatných členov Rady s tým, že uvedené sa bude riešiť následne potom, a teda, že pretekárka                

na súťaž pôjde. Takže neplatí okamžite a rýchlo a zbrklo. A potom sa vec rozhodovala               

následne na podklade príslušného článku Štatútu, ktorý tam historicky bol vložený na návrh             

p. Záborského. Následne p. Blažo ukázal, aké zmeny boli prijaté v Štatúte v roku 2019 a                

ozrejmil ich zmysel, kedy došlo k zladeniu znenia textu Štatútu s inými prijatým predpismi,              

zmeny nemajú nič spoločné s konaním na CAS, a na CAS bola povinnosť predkladať              

dokumenty v relevantnom znení z hľadiska času pre posúdenie veci, nie je možné predkladať              

znenie, ktoré platí niekedy v budúcnosti. No a čo sa týka zmien predpisov, život SPF               
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napreduje a z dôvodu konania na CAS nemusia ostávať v pôvodnom znení. Podobne sa je               

možné v prípade potreby pozrieť aj na ostatné predpisy a vysvetliť zmysel a účel prijatých               

zmien. 

p. Šulek zmeny smerníc nepovažoval za šťastné a rozporoval, že dievča nevie odísť, že sa               

trénuje v dvoch kluboch, že niektorí sú reprezentanti, niektorí nie, niektorí sú bližší, iní nie. 

p. Szauder namietala, aké informácie sú podsúvané. 

p. Šulek uviedol, že sa veci venuje od nástupu do funkcie a nevie pochopiť prečo sa to rieši,                  

prečo sa aj napriek všetkému, úrady, noviny, neboli ochotní komunikovať s rodičmi a urobiť              

aspoň nejaký kompromis a stále ste trvali na tom, že máte centralizovanú prípravu, že tak to                

je najlepšie a nevedeli ste urobiť jedno rozhodnutie, že by pretekárka mohla ísť na preteky, na                

ktoré podala žiadosti o štart. p. Labudová sa dopytovala, o aké obdobie ide a aké súťaže. Ide o                  

obdobie roka 2019 a súťaže Svetovej série. Na čo uviedla, že to boli súťaže pre reprezentáciu. 

p. Šulek oponoval, že na niektoré z tých súťaží nešla reprezentácia SR. Jednou rukou sa               

ponúka vstup do reprezentácie, čo samozrejme už nebude z pochopiteľných dôvodov           

akceptované a na druhej strane sa nevyhovie žiadostiam. Toto sú pre neho podstatné veci,              

chytil sa toho aj CAS, aj média, štátny tajomník. 

p. Szauder požiadala o možnosť vyjadriť sa k veci. Ešte predtým požiadal o krátky vstup p.                

Králik, ktorý uviedol, že on ako človek, ktorý pracoval vo VSPL pri jeho vôli uchádzať sa o                 

pozíciu v Rade SPF, hoci v zásade vedel veci ovplyvňovať už vo VSPL, si nemyslel, že v rámci                  

zasadnutí Rady SPF bude musieť riešiť stále ten istý prípad, ktorý je historický daný a nedá sa                 

už s tým robiť, pretože nejako vznikol, nejaký mal priebeh. Či už skončil alebo bude               

pokračovať, je asi aj na rozhodnutí tejto Rady. On sa však na vec pozerá tak, že či je možné                   

niečo s ešte s vecou robiť alebo nie. 

p. Križan poskytol informáciu, aké sú možnosti, ale súčasne uviedol záver, ktorý už zaznel aj               

na tlačovej konferencii a tam zaznelo, že sa bude rozhodnutie CAS rešpektovať a nebude sa               

podávať opravný prostriedok. 

p. Králik sa dopytoval, či budú ešte na Rade SPF prejednávané veci ohľadom tohto prípadu. 

p. Blažo doplnil informáciu, že vec ako taká neskončila, pretože bolo rozhodnutie OK SPF              

zrušené a de facto platí rozhodnutie DK SPF a podané odvolanie voči nemu a OK SPF by mala                  

o veci rozhodovať a vysporiadať sa so závermi CAS. Čo sa týka právnej podstaty platí uvedené,                

ale popritom je rovina športová, ktorá pretrváva. 

p. Králik nadviazal, na ktorom orgáne sa bude riešiť uvedená športová otázka, Rada, Sekcia,              

tréneri. V nadväznosti na to sa p. Králik vyjadril k obsahu rozhodnutia a jeho              

nekomplexnosti, jednoduchosti až neodbornosti z jeho pohľadu. Ďalej sa dopytoval na           

záležitosť budúcej úhrady súm, ktorú bude musieť SPF uhradiť, s tým, že v normálnej sfére               

takéto veci sa riešia zasadnutím nejakej škodovej komisie a samozrejme nasledovať bude            

otázka, ktorú tiež uviedol p. Bielik, a teda z akých zdrojov sa to bude uhrádzať. 

V nadväznosti na to členovia a kontrolór komunikovali nasledujúce kroky SPF, pričom sa             

zhodli, že sa zverejní rozhodnutie CAS na webe SPF spolu s textom ospravedlnenia, ďalej, že               

bude zaslaná výzva na oznámenie bankové spojenia na úhradu sumy už určenej v rozhodnutí.  

p. Križan nadviazal na p. Králika a začatú diskusiu ohľadom otázky, kto má za uvedený stav                

zodpovednosť a uviedol, že pokiaľ ide o jeho názor, nie je možné poukazovať na jednu fyzickú                
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osobu, to je nesprávne, má za to, že miera zodpovednosti je rôzna a u rôznych osôb. Konanie                 

na CAS bolo o rozhodnutí DK SPF a OK SPF a na tom sa je nutné zhodnúť, a ak áno, tak od                      

toho sa je možné niekam odvíjať. Nemôže sa stotožniť s argumentáciou, že celá vec začína               

štatútom, a s tým, že to čo bolo predmetom konania na CAS má súvislosť s rozhodnutím Rady                 

o pozastavení štatútu. Takáto interpretácia je nesprávna, a to nebolo predmetom konania na             

CAS, ale to je jeho osobný názor.  

p. Šulek oponoval, že v rozhodnutí bol spomínaný štatút. 

p. Križan požiadal p. Šuleka, aby v nadväznosti na to, čo zaznelo na tlačovej konferencii po                

tom, čo sa on ako kontrolór všetko snažil v záujme ochrany SPF a jej záujmov vo vzťahu k                  

tlačovej konferencii vykonať v podobe písomného odporúčania a mimoriadneho stretnutia          

deň pred tlačovou konferenciou, uviedol do detailov ako si predstavuje krok za krokom             

riešenie situácie a by uviedol koho presne považuje za zodpovedného a prečo a aký druh               

zodpovednosti navrhuje vyvodiť. Toto považuje za dôležité, aby to odznelo na Rade SPF,             

pretože zatiaľ tomu nie úplne rozumie a preto nevie uviesť svoj odborný názor ako kontrolór. 

p. Šulek uviedol, že má spracované podklady z hľadiska všetkých záležitostí, čo musí člen              

orgánu a čo SPF a poukázal na ich znenie. Zopakoval, že oceňuje prácu členov, že odviedli                

veľkú kus práce s deťmi, že usporiadali vynikajúce MSJ, avšak v tejto veci zašli za hranu a                 

niekto musí za túto vec zniesť zodpovednosť. Má za to, že od doby čo je známe, že je                  

rozhodnutie vydané, nikto z členov aspoň pred tlačovou komisiou sa k veci nepostavil tak, že               

by abdikoval, tak by to považoval za férové, že by sa síce uviedlo, že možno nie až tak je daná                    

priama zodpovednosť, ale dávam si za vinu, že som hlasoval tak ako som hlasoval a že už                 

teraz mám ponaučenie v tom, že či konanie, ktoré som spravil vo vzťahu k dieťaťu, či bolo                 

adekvátne tomu, aký je následok toho konania a pritom poukázal na znenie niektorých             

článkov stanov SPF. Poukázal na to, že športovkyňa bola vyradená z kolektívu a teda hľadali               

cestu ako to obísť, t.j. trénovanie vo Švajčiarsku a aj na súťaže sa im znemožňovalo chodiť a                 

kvôli tomu sa prerábali smernice a kritériá s cieľom poškodiť športovkyni. 

p Szauder sa dôrazne ohradila voči výrokom p. Šuleka, športovkyni nikto nebránil športovať,             

pričom poukázala, že genéza prípadu je už od roku 2016. Dostala príležitosť ako ročník 2002,               

ešte v roku 2015 bola zobraná do seniorskej a juniorskej reprezentácie a na podujatie Svetovej               

ceny, kde sa vôbec Slovensko prvýkrát zúčastnilo a tréner jej dal obrovskú príležitosť trenovať              

vedľa Labáthovej s Daabousovou, avšak vo veci nastal iný problém, kedy v roku 2016 ju               

porazila iná pretekárka K.K., a to sa prejavilo vo vzťahu ku trénerom, uvádzala, že stratila               

dôveru k trénerom, že ju zle pripravili, že bola uprednostňovaná iná pretekárka. Najprv to              

bolo voči trénerke Thuringerovej po nevhodnom rozhovore s rodičom, potom bola oslovená            

p. Szauder, ktorá riešila vec s p. Reichovou, kedy jej vysvetľovala veci ohľadne nominácie,              

vtedy ešte na Comen Cup 2016, vysvetlila jasné nominačné pravidlá na súťaž, s tým, že kto je                 

lepší ten ide na súťaž a vysvetľovala prečo sa inej pretekárke robila zmena a prečo jej dcére                 

nebolo treba robiť zmeny, ale aby nedošlo k omylu to nebolo dva týždne pred súťažou, ale v                 

období apríl 2016 a podujatie bolo na prelome júl august. Presvedčila ju, aby športovkyňa išla               

na tretiu nominačnú účasť v Rakúsku, pretože mala rozhovory so športovkyňou, ktorá            

uvádzala, že chce skončiť so športom a že aj rodičia ju do športu tlačia. P. Szauder spomenula                 

obsah rozhovoru, v ktorom športovkyňu motivovala pokračovať, že je najmladšia, že je            

ochotná sa porozprávať aj s rodičmi, čo nakoniec všetko vyústilo do poďakovania otca za to,               
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že p. Szauder športovkyňu presvedčila a že išla na tretiu nominačnú súťaž. Žiaľ, na tej súťaži                

sa stalo, a na nej nebola prítomná ani p.Szauder osobne ani p. G. Szauder, že napriek tomu,                 

že po dvoch súťažiach bola športovkyňa tesne pred K.K. podľa nominačných kritérií, ktoré             

všetci uvádzajú že Sekcia synchronizovaného plávania žiadne nemá, čo nie je pravda,            

jednoducho stalo to, že ju pretekárka K.K. porazila. A od toho momentu všetko začalo, na               

druhý deň sťažnosti, že keby necvičila tímovku bola by lepšie pripravená v sóle, že stratila               

dôveru k trénerom a že končí s reprezentáciou a so športom. Comen Cup však bol až o mesiac                  

a zároveň bojovala o účasť v duu s Bodíkovou. Napriek tomu, že sa im nepodarilo splniť limit,                 

Sekcia urobila výnimku, aby sa pretekárka nedemotivovala a naopak motivovala, že keď už jej              

to nevyšlo v sóle, nech ide na súťaž aspoň v duu, avšak zároveň ju vyňali z poslednej súťaže v                   

tíme práve pre tie obvinenia, že nebola dostatočne pripravená, keďže musela cvičiť aj v tíme,               

ktorú však rovnako ale cvičila aj K.K.. Toľko uviedla p. Szauder na margo toho, že bola                

športovkyňa údajne vylúčená z tímu. V tom čase p. Szauder uviedla aj matke, že aj keď to                 

športovkyni nevyjde v roku 2016, stále má šancu v roku 2017 ísť sólo, pričom matka uviedla,                

že do seniorského tímu nebude chcieť ísť, že športovkyňa sa bude sústrediť len na Comen Cup                

v sóle, čo je kategória starších žiakov. Podľa toho bola zadelená od sezóny september              

2016/2017 k starším žiakom k trénerke p. Solymosyovej. Uviedla, že tu príprava prebiehala             

tak, že presne to, čo sa teraz ostatní snažia vrátiť späť, nebola centralizovaná príprava, lebo               

neboli trénerské kapacity, trénovali sa sóla a duá v kluboch a tím sa stretával 3 či 4 krát do                   

týždňa, čo zároveň znamelo a to zdôraznila, že dievčatá museli hosťovať, čiže aj športovkyňa z               

IUVENTY musela hosťovať v Slávii, aby to reprezentačné družstvo mohla rovnako           

navštevovať súťaže s tým tímom. Dovysvetlila zároveň, že tento chaos dospel do podnetu, že              

je potrebné urobiť smernicu, že keď je to raz repre nech fungujú pod menom reprezentácia, a                

nie že od súťaže k súťaži sa prehadzovali hosťovania, aby vedeli vytvoriť tím, pretože žiaden               

klub nevedel vytvoriť tím. Súčasne sa vytvorilo transparentne platenie, a to tak, že každá              

reprezentantka platí do SPF a následne sa to alikvótnou čiastkou rozdeľuje medzi kluby, ktoré              

dávajú reprezentácii  priestory.  

Športovkyňa teda začala v tej sezóne trénovať u p. Solymosyovej, p. Szauder ďalej uviedla, že               

ona navrhla p. Labudovej, aby p. Dullová Allárová pripravila pre športovkyňu choreografiu            

pre sólo, aby mala choreografiu, ktorá však ani do konca roka 2016 túto choreografiu z               

dôvodu dovolenky nepripravila, p. McDonnell, ktorá pracovala spolu s p. Solymosyovou           

osobne apelovala na p. Dullovú Allárovú, aby túto choreografiu pripravila, aby športovkyňa            

stihla nominačné súťaže a pod. pričom p. Szauder dodala, že sa o športovkyňu starali, a nie je                 

určite pravdou, že jej chceli škodiť. 

Nástupom roku 2017 začal otec športovkyne, v nadväznosti na súťaže, aké mala reprezentácia             

starších žiakov, riešiť, kam by ešte inde mala ísť športovkyňa ako juniorka, kde nastal stret,               

nakoľko on ako rodič nemôže do toho hovoriť, chceli ísť do kategórie starších žiakov, mali to                

dodržať. Napriek tomu, športovkyňa bola, nad rámec ostatných reprezentačných štartov,          

pustená do Švajčiarska, aby sa im nebránilo, tam bolo to, že išla 3 víkendy v rade súťaž a 4                   

víkend mal byť reprezentačný zraz kvôli tímu, na tento zraz sa športovkyňa nedostavila s              

odôvodnením, že má nejaký zdravotný problém, to bola tá už spomínaná športová lekárska             

prehliadka, že má jednoducho oddychovať. V poriadku, navrhli sa zopakovať testy, avšak až             

následne sa zistilo, že otec športovkyne dal dodatočne nad rámec ostatných detí jej vekovej              

kategórie urobiť širšie testy, čo bolo v poriadku, správu si zobral so sebou, nikdo ju nevidel,                
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avšak s tým, že tento zraz má byť ospravedlnený, a teda, ak sme chceli zraz ospravedlniť,                

museli sme lekársku prehliadku akceptovať. Neskôr zase otec športovkyne argumentoval, že           

športovkyni bolo zabránené v činnosti, lebo jej bolo povedané, že si má testy zopakovať a si                

oddýchnuť. Následne sa stalo to, že v Slávii športovkyni zastavili hosťovanie, kvôli tomu, že do               

Švajčiarska išiel otec a ešte nejaké osoby, ktoré neboli členom Slávie, ani neboli športoví              

odborníci, čo si uviedli, nemali ani registráciu v SPF, jednoducho Slávia nechcela za toto niesť               

zodpovednosť. Potom prišla športovkyňa naspäť do IUVENTY, cca mesiac, mesiac a pol do             

konca sezóny, napriek tam prísne počtom osôb nastavenému režimu, bol problém ju hneď             

zaradiť do procesu aj s jej trénerkou, a teda sa dohodlo, že tak ako trénovala predtým s p.                  

Dullovou Allárou 2x v tom týždni mimo hodín Slávie, bude ďalej trénovať, IUVENTA ju na               

ďalšiu nominačnú súťaž prihlási, aby splnila kritériá a mala cestu na Comen Cup otvorenú. p.               

Szauder dodala, že takto to bolo spravené, na druhý deň však došla žiadosť o prestup do ŠK                 

Synchro.  

Od júla mesiac prebiehala príprava reprezentácie už ako celok na dennodennej báze, o čom              

mali vyrozumenie všetci pretekári, vrátane rodičov, a počas tohto obdobia bola dopytovaná p.             

Dullová Allárová, či potrebuje ešte urobiť nejaké zmeny v choreografii pre športovkyňu, na čo              

odpoveď bola, že nie, že môže na tom športovkyňa pracovať. Dva týždne pred súťažou p.               

Dullová Allárová oznámila malé zmeny v zostave, ktoré však nemali byť malými zmenami, ale              

bola zmenená kostra zostavy, čo bližšie ostatným členom Rady vysvetlila a odpovedala na ich              

otázky. Podstatu zhrnula tak, že niekto príde, zoberie si trénerku, zmení si zostavu, pričom              

predtým so športovcom už niekto pracuje a za 2 týždne je odchod na vrcholové podujatie. Aby                

to športovkyňa vycibrila, chodila doobeda na 4 hodinové tréningy, potom následne na tímové             

zrazy, došlo k preťaženiu ramena, plus nastala situácia, že zahraničná trénerka začala            

zasahovať do práce realizačného tímu.  

Na bližšie vysvetlenie a lepšie pochopenie si zhrnul p. Križan informácie pre seba i ostatných               

prítomných tak, že ten, kto pripravuje choreografiu-zostavu je niečo ako scenárista a ten, kto              

túto choreografiu-zostavu trénuje, zodpovedá za ten výkon, je niečo ako režisér, pričom môže             

to byť spojené aj v jednej osobe. P. Šulek sa dopytoval na možnosť zmeny zostavy za účelom                 

dosiahnutia lepšieho výsledku aj dva týždne pred súťažou pridaním náročnejšieho prvku, z            

akého dôvodu by sa to nemohlo, na čo mu p. Szauder vysvetlila postup pri tvorení obtiažnosti                

zostavy, jej význam, natrénovanie, zvládnutie, podstatu samotného športu.  

Nadviazala na už uvedené, že vo vzťahu k ostatným pretekárom a budúcnosti v tomto športe,               

bol p. Szauder nútený to riešiť, nemohol to nechať bez povšimnutia. Následne dovysvetlovala             

ďalší postup konania v uvedenej veci, že napriek všetkému športovkyňa išla v lete na súťaž,               

neriešilo sa to hneď, p. Szauder prišiel po súťaži na Radu, celú situáciu podrobne vysvetlil,               

neprišiel s tým, že takto to bude, ale podal návrh na rozhodnutie, Rada sa mohla rozhodnúť,                

rovnako tak tu bol vtedy prítomný zástupca športovcov, ktorý to tiež rovnako zhodnotil, nie z               

pohľadu toho, či ona urobila chybu v zostave, ale išlo o princíp, či je možné nerešpektovať                

trénera a urobiť si po svojom. 

p. Šulek oponoval, že športovkyňa robila všetko pre to a chcela byť ešte lepšia a k svojej                 

trénerke si zavolala ešte trénerku zo zahraničia a bola za to potrestaná.  

p. Križan uviedol, že sa na to pozerá z pohľadu, že je tu rozdielny odborný názor medzi                 

trénermi. Je tu reprezentačný tréner, je tu jeho tím a je tu osobný tréner a jeho tím                 

35 



SPF/2019/R/Z7 

 
 

(zahraničná trénerka). Ak sa vychádza z toho, že podujatie, na ktoré sa malo ísť je               

reprezentačné podujatie, kladie otázku, kto tu má mať to právo a kompetenciu rozhodnúť, čo              

je správne. Podľa jeho názoru, športovec to nemá byť, nemá to byť ani rodič, a keď je viac                  

trénerov a je to reprezentačné podujatie, zodpovednosť za ten výsledok na tom podujatí, bude              

aj verejnosť očakávať od toho reprezentačného trénera.  

p. Šulek uviedol, že je tu rozhodnutie CAS, podľa jeho názoru je poškodzujúce, až zdrvujúce               

pre SPF, je to v médiách, pričom sa čaká na rozhodnutia, aké sa vyvodia dôsledky. Zopakoval                

citácie z dokumentov, princípy primeranosti, kauzality, spravodlivý proces, nezávislosti,         

nestrannosti, možnosť dohody.  

p. Blažo na margo diskutovaného uviedol a požiadal o vnímanie kontextu, že ešte vôbec pred               

tým, ako bol skutok dokonaný, volal právnik športovkyne a požadoval od SPF písomné             

prehlásenie, že bude nominovaná na tú a tú súťaž ešte pred uzavretím nominácií podľa              

kritérií. p. Blažo mu na to odpovedal, že toto tu nikto nepodpíše, že bude nominovaná, ale čo                 

je možné podpísať je to, že bude nominovaná, ak splní nominačné kritériá. Apeluje na to, aby                

sa prítomní skúsili zamyslieť nad tým, ak sa tu stále spomína nejaká možnosť dohody, dohôd,               

že sa pripustí a existuje aj tá možnosť, že na druhej strane môže byť niekto, s kým sa                  

jednoducho dohodnúť nedá. Pripomína, že ešte tu ani nebol spor, a niekto tu, športovec cez               

právnika, chcel garancie, že bude nominovaný, a to nad rámec akýchkoľvek záležitostí, a             

vtedy normálnych otvorených kritérií. Zdôraznil a dodal, že to nie je také jednoduché, ako sa               

to javí teraz.  

p. Križan potvrdil, že uvedená žiadosť bola doručená aj písomne.  

p. Szauder doplnila, že rokovaní bolo viac, od začiatku cez p. Thuringerovú, cez ňu osobne,               

cez p. Labudovú, prezidentku, a nakoniec mohli komunikovať len cez právnika, so            

športovkyňou im bolo zakázané komunikovať, nemali žiadnu možnosť sa k nej dostať,            

nemohli jej ani mail poslať, že mailovú adresu nepoužíva, že všetko majú riešiť len cez               

právnika.Posledne uvedené potvrdil aj p. Šulek, čo si naštudoval zo spisového materiálu.  

p. Križan pokračoval v diskusii a uviedol, a to aj v nadväznosti na vyjadrenie v rozhodnutí                

pána rozhodcu, že tento spor medzi stranami mal vzniknúť údajne z toho, čo sa vyskytlo               

medzi 3. júlom a 7. augustom 2017. Po jeho zamyslení, čo sa vlastne vtedy udialo, dodáva, že                 

ak má nadviazať na vôbec prvý list právneho zástupcu športovkyne zo 27.06.2017 a otvorený              

list rodičov športovkyne zo 07.08.2017, kde je uvedený prierez udalostí za sezónu 2016/2017,             

a ktorý vlastne hovorí o situácii 12 mesiacov dozadu, kde ani podľa ich vyjadrenia to nebolo                

všetko bezproblémové. p. Križan uvádza, že toto je pre neho dôležitý moment, že ten              

problém, ktorý skončil na CAS a pán rozhodca hovorí, že je v období od 3.júla do 07.08 2017,                  

podľa jeho názoru príčina, resp. korene toho problému nie sú ani v júli, ani v auguste 2017,                 

ale sú o celých 12 mesiacov skôr, čiže problém určite nevznikol v lete 2017. Prípad CAS vníma                 

ako jednu líniu, to čo sa udialo v júli až v auguste 2017 ako jednu vec, ale problémy sa                   

nezmenšovali, práve naopak rástli. V žiadnom prípade však nikto nechcel športovkyni           

poškodiť, to vylučuje. Nikto vtedy ani len netušil, že sa to bude tak vliecť, malo to mať                 

výchovný a preventívny charakter. 

p. Szauder dodala, že obdobná situácia bola aj v prípade inej športovkyni - plavkyni, ktorá               

mala rovnako pozostavený štatút, dostala trest, návrh podal manažér reprezentácie, len v            

tomto prípade bolo rozhodnuté rýchlejšie. Dodala, že preto hlasovala tak ako hlasovala,            
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pretože sa na to pozerá ako na šport, pretože ak by takéto situácie vznikali v športe počas                 

príprav, tak sa nikam ten šport nedostane, určite to nebolo pre to, aby potrestala športovkyňu               

alebo jej rodičov.  

p. Šulek namietal, že to bolo neprimerané a či si uvedomovala pri svojom rozhodovaní o               

pozastavení štatútu vek športovkyne. 

p. Szauder namietala, prečo potom p. Šulek nenamieta neprimeranosť pri športovkyni -            

plavkyni, ktorá bola potrestaná rovnako.  

p. Blažo uviedol, že z hľadiska športu je to zásadná otázka a vrátil sa k momentu                

pozastavenia, k rozhodnutiu o pozastavení a uviedol, že odmieta to, aby mu niekto vyčítal ako               

členovi Rady, že v momente, keď rozhodoval, vedel, akým spôsobom a ako dlho sa bude               

rozhodovať DK SPF. Vtedajší zúčastnení, keď rozhodovali, pochopili, čo 2 hodiny manažér,            

svetový odborník zo synchronizovaného plávania vysvetľoval, pričom sa toho zúčastnil aj           

zástupca športovcov, čo nie je nevýznamný fakt, s vysvetlením pána Szaudera sa stotožnili a              

zdôraznil, že hovoril o výchovnom charaktere. Na základe týchto faktov rozhodovali, štatút            

reprezentanta pozastavili, návrhu vyhoveli a súčasne odstúpili na disciplinárne konanie.          

Dodal, že to, v tom momente, z dnešného pohľadu, ak by mali informáciu, že rozhodovanie               

bude trvať rok, rok a pol, tak by inak rozmýšľali, čo tak aj bolo, keď o pol roka, pozastavenie                   

štatútu zrušili. K uvedenému bližšie vysvetlil p. Križan, ktorý uviedol, že bývalá pani             

prezidentka iniciovala, aby DK SPF konala, a keďže nekonala, navrhla, aby rozhodnutie bolo             

zrušené, čo nakoniec bolo.  

p. Klobučník uviedol, že sa stále rieši len to, čo bolo, na čo mu bolo odpovedané zo strany p.                   

Blaža, že ak chcú pochopiť to, čo je dnes, musia vedieť čo bolo. Ak sa nebudú o tom baviť                   

otvorene, potom sa asi nemá význam vôbec o tom baviť. Na to sa p. Klobučník spýtal pani                 

Szauder, či si vie reálne predstaviť z ľudského hľadiska vzťahov, že športovkyňa príde na              

tréning a bude s ňou trénovať. p. Szauder len zopakovala, že aj rodičom povedala, že s tým                 

nemá problém, nakoľko nikdy nemala problém so samotnou športovkyňou, rodičia to však            

vysvetľujú inak.  

p. Križan sa spýtal p. Šuleka, prečo podľa jeho názoru, rodičia iniciovali konanie, keď              

športovkyňa dostala pokarhanie. p. Šulek odpovedal, že chceli, aby ich dieťa mohlo chodiť po              

súťažiach a mohlo trénovať.  

K prejednávanej problematike uviedol p. Šulek, že ako štatutár má povinnosť prijať            

rozhodnutie, ktoré asi nepríde dnes, nakoľko nie sú rovnako všetci stotožnení. Chcel povedať,             

že toto má byť memento, ako sa bude rozhodovať v prípadoch pri maloletých, pri ostatných               

športovcoch v ostatných športoch.  

p. Šmihuľa vstúpil do diskusie a uviedol, že každý má na tom svoj podiel viny, počnúc                

rodičom, dieťaťom, trénerom, až po každého, kto hlasoval, vrátane jeho osoby, ale podľa jeho              

názoru, každý to vnímal nejako ináč, dodal, že on to vnímal z pohľadu kolektívneho športu, čo                

znamená, že keď jemu ako trénerovi povie dieťa, že nebude robiť, čo on povie, tak               

automaticky končí, urobí si poriadok na mieste samom, ale končí.  

p. Šulek pokračoval, vzhľadom na ohlásený odchod p. Bielika, že podľa stanov má právo              

navrhnúť určité opatrenia s tým, že už avizoval, že bude iniciovať odvolanie členov, ktorí boli               

priamo zodpovední za tento prípad. Uvedené zašle členom písomne, keďže to je tak             

stanovené v Stanovách a dá to do pozvánky z Rady a chce, aby hlasovali o pozastavení výkonu                 
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funkcie členov Rady až do Konferencie 2020. Dodal, že dal verejný prísľub, tak ako povedal,               

niekto niesť zodpovednosť musí, ide o veľké peniaze, dotkne sa to SPF ekonomicky. Súčasne              

uviedol, že ľudsky sa na žiadneho z nich nehnevá, ale niekto za toto musí niesť zodpovednosť                

a musí sa postaviť k tomu principiálne. 

p. Križan sa dopytoval na časový rámec daného rozhodovania na októbrovej Rade SPF, na čo               

p. Šulek uviedol, že v žiadnom prípade nie až v októbri a termín bude hneď budúci týždeň ako                  

mimoriadne zasadnutie Rady.  

p. Szauder a p. Labudová sa spýtali, že za čo konkrétne im chce dať pozastaviť výkon funkcie,                 

na čo p. Šulek odpovedal, že všetko dostanú písomne, kde bude uvedené, v akých bodoch               

porušili stanovy a  oni sa budú môcť k tomu vyjadriť.  

⇐ odchod p. Bielik 

p. Križan sa snažil zosumarizovať uvedené, že teda, ak tomu správne rozumie, tak jediným              

bodom mimoriadneho rokovania Rady bude, že p. Šulek chce dať návrh na pozastavenie             

výkonu funkcie trom členom Rady - p. Blažovi, p. Szauder a p. Labudovej, pričom p. Šmihuľu,                

ktorý tiež bol pri hlasovaní tam neráta, čo p. Šulek potvrdil, keďže podľa jeho názoru p.                

Šmihuľa nie je priamo zodpovedný, čo im už predtým vysvetlil, ale môže dať aj jeho. Súčasne                

uviedol, že vyzýva daných troch členov na vyvodenie osobnej zodpovednosti.  

p. Križan sa dopytoval, či plánuje vyvodiť aj nejaké dôsledky voči DK SPF, jeho predsedovi, na                

čo p. Šulek uviedol, že nemá dôvod, že je to nezávislý orgán, on o tom nerozhodoval a okrem                  

toho na to Rada nemá kompetenciu. 

Na uvedené zareagovala p. Szauder, ktorá sa spýtala, že prečo nemôže p. Šulek voči DK SPF                

vyvodzovať zodpovednosť, keď v samotnom rozhodnutí CAS je uvedené, že DK SPF urobila             

procesné chyby, ktoré sú v tej zdĺhavosti. p. Šulek uviedol, že SPF nedostala peňažnú sankciu               

kvôli DK SPF, na čo p. Szauder pokračovala a uviedla, že v rozhodnutí CAS predsa nebolo                

nikde uvedené, že konanie športovkyňa neurobila, iba že konanie bolo technickou chybou.            

Čiže bolo oprávnené podať podnet, oprávnenie podať podnet má každý člen SPF a DK SPF je                

na to orgánom, ktorý je oprávnený o tom rozhodnúť, či člen mal pravdu alebo nemal pravdu.                

Spýtala sa, prečo teda majú teraz oni za to pykať, však samotná DK SPF sa s tým stotožnila, že                   

športovkyňa štatút porušila. Namietla, že p. Šulek sa snaží zo seba robiť sudcu a rozhodcu v                

jednej osobe, že iba oni sú vinní, lebo pozastavili štatút. Rovnako sa postupovalo aj pri inej                

športovkyni - plavkyni. Dodala, že si p. Šulek súčasne neuvedomuje dôsledky a že je tu               

olympijský rok, a že tá škoda bude následne väčšia, ako tá, ktorá možno príde z CASu.  

p. Križan pokračoval v sumarizovaní ďalších úkonov týkajúcich sa dotknutých troch členov, a             

teda, že či p. Blažo prestane byť advokátom SPF, čo p. Šulek potvrdil, že bude zazmluvnený                

externe nový právnik. Vo vzťahu k p. Szauder sa p. Križan spýtal, či prestane byť               

reprezentačná trénerka, ako si to ďalej predstavuje. p. Šulek uviedol, že tu je problém ten, že                

p. Szauder ako reprezentačná trénerka zotrvávala na tom, že dané športovkyne nemohli            

pokračovať.  

p. Szauder uviedla, že 1.1.2019 nastúpila do pracovného pomeru, mala so športovkyňami            

rokovanie, dohodlo sa, že k 1.9.2019 nastúpia do reprezentácie za systému, ktorý tu je              

nastavený, pri rokovaní bol prítomný aj právnik športovkyne, ktorý pochopil systém           

centralizovanej prípravy, rovnako tak aj rodičia, ktorí uviedli, že iba majú záväzky, ktoré si              

potrebujú dokončiť, preto nenastúpili okamžite k marcu 2019. Ona osobne ich do            
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reprezentácie volala, o tomto rokovaní je aj záznam, prítomná bola aj bývalá pani             

prezidentka. Dodala, že keď p. Šulek nastúpil do funkcie, zvolal s nimi stretnutie, na jeho               

podnet znovu komunikovala s rodičmi a zopakovala im to isté. Spýtala sa, prečo používajú              

rozhodnutie CAS, ktoré nehovorí o zaraďovaní do reprezentácie, voči všetkým (p. Blažo, p.             

Labudová, p. Szauder), považuje to za účelové. Pokračovala, že ako reprezentačný tréner            

neporušila nič, vyprodukovala za túto sezónu jasne dobré výsledky, lepšie výsledky ako boli             

predtým. Uvádza, že p. Šulek nemá žiadne právo povedať, že porušila svoju pracovnú zmluvu,              

drží sa platných smerníc. Nezastáva len jednu pretekárku ako p. Šulek. p. Szauder dodáva, že               

včera mal rokovanie s rodičmi súčasných reprezentantov, ktorým povedal, že vráti všetko do             

klubov, lebo centralizovaná príprava je príliš drahá, či stojí veľa peňazí, pričom ide pomaly              

urobiť to isté v plávaní a v diaľke.  

p. Križan nadviazal na svoje otázky s tým, že sa vyjadril ako kontrolór, a to vo vzťahu                 

rozviazania zmluvy s p. Blažom nevidí problém, ide o obchodný vzťah, o to viac, že aj p. Blažo                  

už v minulosti spomínal, že môže stratiť dôveru ako advokát voči klientovi. Vo vzťahu k p.                

Szauder, keďže ide o pracovnoprávny vzťah a jeho ukončovanie, to nevidí až tak jednoducho.              

Má potrebu ako kontrolór na to upozorniť, zo strany zamestnávateľa sú stanovené zo zákona              

jasne dané pravidlá, a zatiaľ si toto nevie predstaviť. Smerom k p. Labudovej, keďže je               

súčasne šéfkou Sekcie synchronizovaného plávania sa spýtal p. Šuleka na ďalší postup. p.             

Šulek uviedol, že po odvolaní šéfa sekcie, niekto prevezme za neho zodpovednosť, čo rovnako              

tak bolo aj v prípade odchodu p. Pavuka, že potom bývalá pani prezidentka prevzala funkciu               

viceprezidenta. Na otázku p. Križana, či teda voči p. Šmihuľovi vyvodzovať zodpovednosť            

nechce, p. Šulek odpovedal, že nie, že to by musel aj voči bývalému zástupcovi športovcov, aj                

voči bývalej prezidentke. p. Križan iba dodal, že tomu nerozumie, že prečo iba voči im trom, a                 

nie aj voči p. Šmihuľovi, čo potvrdil aj p. Šmihuľa. p. Križan sa ďalej pýtal, ako si p. Šulek                   

predstavuje vedenie SPF iba s 5 členmi Rady SPF, pričom upozornil na riziká s tým spojené.                

Ďalej sa pýtal či ešte voči iným osobám, napr. DK SPF plánuje niečo vyvodzovať, p. Šulek                

uviedol, že nie a na otázku p. Križana, voči ktorým ešte ďalším osobám hodlá vyvodzovať               

zodpovednosť, na to p. Šulek uviedol, že by najradšej urobil to, že by odvolal celú sekciu,                

zvolal zástupcov všetkých klubov a nech znovu títo členovia navolia novú sekciu, čo bude              

legitímne. p. Labudová oponovala, že všetky kluby sú v sekcii zastúpené okrem Malaciek. p.              

Šulek pokračoval, že potom sa nastavia nejaké kritériá, prehodnotí sa, či to bolo správne, či to                

bolo nesprávne, čím myslel, tie kritériá, ktoré sú momentálne platné, smernica a pod., štatút              

na to nemá vplyv, nakoľko podľa jeho názoru, športovkyňa neurobila nič také, že by mala byť                

potrestaná pozastavením štatútu a nedá sa to porovnávať s inými pozastaveniami či            

vylúčeniami. Vo vzťahu k p. Szauder ako reprezentačnému tréneru dodal, že nemá jeho             

dôveru, spomenul, že rovnako sa tak vyjadrila aj p. Szauder vo vzťahu k nemu pri ich prvom                 

stretnutí. Na to p. Szauder uviedla, že tak urobila preto, že ešte predtým ako sa p. Šulek stal                  

prezidentom, sa kontaktoval s rodičom športovkyne, vôbec nebol objektívny a nevypočul si            

druhú stranu. Na základe toho, že mala vedomosť, že druhá strana kontaktuje vtedy ešte ani               

nezvoleného kandidáta na prezidenta, vycestovala osobne za p. Šulekom až do Košíc, aby             

mohla vysvetliť aj pohľad druhej strany. Uviedla, či majú ostatní pocit, že p. Šulek je               

objektívny, ide ju vyhodiť z každej stoličky, na ktorej sedí, bez ohľadu na to, čo robí dobre                 

alebo zle, len pre jednu akvabelu, s ktorej rodičom sa stretáva takmer pravidelne, dokonca              

tento rodič osobne príde pozvať p. Šuleka na tlačovú konferenciu, pričom na pozvánke je už               
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uvedené aj meno p. Šuleka. Na neformálnej Rade 5.9.2019 bol odprezentovaný už celý scenár              

tlačovej konferencie 6.9.2019, a presne sa vedelo, čo pán prezident povie. A napriek tomu, že               

aj dvaja právnici povedali, že s výkladom rozhodnutia CAS nie sú stotožnení a Rada nie je                

stotožnená s pripravenou rečou prezidenta, a že to nemá povedať, nakoniec p. Šulek povedal              

tie tvrdé slová, ktoré povedal. p. Szauder dodala, že p. Šulek vôbec nevie, aký dopad to bude                 

mať na šport, keď odvolá sekciu synchronizovaného plávania, realizačný tím reprezentácie, že            

sa ho pýtala aj samotná olympionička, čo s ňou bude. 

V nadväznosti na to, že p. Šulek opakovane poukazoval na rodinnú situáciu športovkyne, sa              

spýtala p. Šuleka, či mu je známa jej rodinná situáciu a čo musela v záujme               

synchronizovaného plávania vykonať ona . Dodala, že kým sa dalo, že jej vlastne vyhoveli, až               

do momentu, kým jej už nemohli vyhovieť. Sama rozmýšľala nad tým, nemať ich v tej               

príprave, ale z toho vyplývajú ďalšie a ďalšie komplikácie, ktoré si p. Šulek ani nedokáže               

predstaviť, lebo v živote ten šport nerobil, nepozná ho a nie je to vôbec jednoduché, že jedna                 

sa vyčlení. Uviedla, že stále už vyše 2,5 roka je to o kladení si podmienok a žiadaním úľav z jej                    

strany. A najväčší paradox je ten, že daná športovkyňa nikdy nedokázala poraziť pretekárku z              

centralizovanej prípravy ani na úrovni juniorského páru v roku 2017, ani v rámci sezóny 2018               

a tejto sezóny 2019, na pretekoch kde sa stretli.  

p. Križan vstúpil do témy a uviedol, že všetci sú zodpovední za to, aby SPF fungovala,                

uvedomuje si, že je to extrémne náročné pre všetkých. Položil otázky, hlavne, čo sa týka               

daných športovkýň, bol pri rokovaní, že majú sa zaradiť k 1.9.2019, dnes je 11.09.2019,              

porozumel teda tomu tak, že asi sa zaradiť nechcú, aký je teda ďalší postup, jedna vec je teda                  

právna stránka, ale čo teda tá športová stránka. Dopytoval sa, či ostane centralizovaná             

príprava a kto konkrétne o tom rozhodne a znova poukázal na to, že so športovkyňami bola                

dohoda. 

p. Šulek sa vyjadril, že situácia pre neho nie je ľudsky priaznivá, a je v takejto situácií prvý                  

krát, nikoho nikdy neodvolával a vrátil sa k informáciám p. Szauder o tom, že ešte predtým,                

ako sa stal prezidentom sa kontaktoval s rodičom športovkyne, uviedol k tomu, že rodič              

športovkyne vyhľadal jeho, vypočul si ho, tak ako si vypočul p. Szauder, snažil sa preštudovať               

si komplet celý spisový materiál.  

p. Labudová požiadala o posun diskusie v tom, čo má byť predmetom riešení do budúcnosti, a                

teda je na stole len jedna alternatíva, a to zrušiť všetko, čo sa dá alebo existuje aj iná                  

alternatíva, a teda  vyhovieť ako sa dá a zachovať stávajúci systém. 

p. Šulek uviedol, že práve nejaké riešenia by rád obdržal od Sekcie synchronizovaného             

plávania, nejakú alternatívu. 

p. Labudová a p. Szauder uviedli, že alternatíva je pripravená, ale vyžaduje si kompromisy na               

oboch stranách, ale aby to bolo v súlade so stavom podľa predpisov, a to všetko s ohľadom na                  

olympijský rok, ale aj MEJ a MSJ a s ohľadom aj na všetky ostatné reprezentantky. 

p. Šulek si tiež uvedomuje, že ide olympijský rok a aj to, že sú v pláne aj ďalšie vrcholné                   

podujatia. 

Je možné si sadnúť nad kalendár a veci zhodnotiť, a to aj z hľadiska financií a rozpočtu, kde                  

sú kapitoly nejako dané, ale je potrebný kompromis aj na druhej strane. 

p. Šmihuľa dodal, že ale nie je možné, aby niekto mal vopred niečo dané a garantované. 
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Členovia diskutovali, či a aké požiadavky sú na druhej strane. 

p. Križan podotkol, že mal za to, že v 2/2019 aj za účasti oboch športovkýň, že dohoda bola                  

dosiahnutá, a to bez ohľadu na konanie na CAS, ktoré bolo nezávislou vecou od dohody               

ohľadom reprezentovania. Avšak vníma tam fakt, že po odstúpení prezidentky sa všetko            

zmenilo a dohoda de facto padla, prišli návrhy na doplnenie bodov programu o návrhy na               

odvolanie z funkcií členov Rady a veci boli aj riešené cez média pochybnej žurnalistickej              

povesti, resp. cez petície, kde bolo zo 400 ľudí 10 členov SPF. Následne sa Konferencia s                

vecou vysporiadala, rozhodla a k odvolaniu nedošlo a on osobne mal za to, že vec je ukončená.                 

Následne procesy však po vydaní rozhodnutia CAS a tlačovej konferencii vníma tak, že sa to               

využíva ako baranidlo a polemizoval komu a na čo to slúži. Na to, aby sa vytváral mediálny                 

tlak na SPF, aby sa v SPF nejako rozhodovalo, na základe právne nekorektného výkladu              

obsahu rozhodnutia, ktoré podľa neho nie sú pravdou. A to bol dôvod prečo vypracoval svoje               

stanovisko ešte pred a smerom ku tlačovej konferencii, a preto dal aj zvolenie na jeho               

zverejnenie na profile p. Vajdu a preto aj považuje a požaduje zverejniť samotné rozhodnutie              

CAS a jeho úradný preklad z anglického jazyka do jazyka slovenského na web SPF, kde si to                 

každý môže prečítať a urobiť si vlastný názor. A preto si nevie predstaviť situáciu, kedy by v                 

Rade SPF boli iba 5 ľudia a má sa pripravovať rozpočet, príprava na OH rok, tak si nevie                  

zatiaľ predstaviť , že by podporil návrh a rozhodnutie p. Šuleka na zrušenie výkonu funkcií               

členov Rady SPF,  či to je strategicky dobré rozhodnutie. 

p. Šulek potvrdil, že je to ťažké, mal aj stretnutie s ostatnými rodičmi, a uvedomuje si veci,                 

ktoré majú nasledovať a ako športovec a tréner vie, čo sa s tým dá roztočiť a ako katastrofálne                  

následky to bude mať, ale na druhej strane sa pýtal, čo by bolo keď by SPF nereagovala                 

žiadnym spôsobom. 

p. Labudová oponovala, že však už zaznel návrh riešenia vo vzťahu k športovkyniam. 

p. Šulek pokračoval, že sa čaká stále na rozhodnutie SPF, že sa média o vec budú zaujímať v                  

nadväznosti na jeho vyhlásenia, ktoré dal a dal ich v zmysle, že sa ospravedlnil a že následky                 

budú ťažké a že musí vykonať nejaké rozhodnutie aj personálne. S tým, že v tejto súvislosti                

navrhol, že by zvolal mimoriadne zasadnutie Rady SPF, kde by bol bod predmetom rokovania              

ohľadom personálnych konzekvencií a k rokovaniu Rady SPF by boli predložené reakcie,            

zdôvodnenia, návrhy s ohľadom na OH rok a tak podobne a toto sa dá nejako               

odkomunikovať smerom navonok. 

p. Szauder nadviazala na to, že aj tak platí, že v podmienkach SPF nie je stav taký, že sa                   

hocijaké prísľuby dajú realizovať individuálnym rozhodnutím p. Šuleka. 

p. Križan nadviazal na to, a pripomenul, že odporúčal byť zdržanlivý v akýchkoľvek sľuboch,              

keďže si uvedomoval, že tlaky na poskytnutie sľubov budú na tlačovej konferencii a ďalej, že               

byť on prezidentom a mať kompetenciu, vo vzťahu k p. Bartovičovi a s ohľadom na vyhlásenia                

o personálnych konzekvenciách, požiadal by p. Bartoviča, aby zvážil svoje pôsobenie na poste             

predsedu DK SPF, a to nie vo vzťahu k rozhodnutiu CAS, ale aj vo vzťahu ku všetkým                 

ostatným konaniam a nečinnosti DK SPF. 

p. Šulek nadviazal, že s p. Bartovičom opakovane komunikoval. 
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p. Križan pokračoval, že je tu DK SPF a hlavnú zodpovednosť vníma na strane predsedu DK                

SPF a keby sa ďalší členovia SPF odvolali na CAS, tak je presvedčený, že by boli úspešní. A                  

súčasný stav nevie vnímať inak, než mocenskú páku. 

⇐ odchod p. Labudová 

p. Blažo pripomenul skôr dohodnuté zverejnenie rozsudku. Členovia Rady sa dohodli, že by             

bolo vhodné, aby preklad bol úradne overený a vybavením poverili p. Blaža. 

Ďalej spoločne s kontrolórom a na jeho aktívny návrh dohodli obsah vyhlásenia SPF pre              

prípad, že by sa média dopytovali na stav veci, a to v tom zmysle, že SPF vydá písomné                  

ospravedlnenie a jeho obsah, že SPF požiada o bankové spojenie na úhradu sumy 3.000,-              

CHF, že došlo s protistranou k dohode a zverejňuje sa rozhodnutie CAS, že SPF má už                

úradný preklad rozhodnutia a bude analyzovať jeho text, a že v nasledujúcom týždni bude              

ďalšie zasadnutie Rady SPF, kde príjmu ďalšie opatrenia a ďalej že bol prítomný predseda DK               

SPF. 

p. Šulek doplnil, že teda na nasledujúce zasadnutie Rady SPF pripraví podklady k jeho návrhu               

na vyvodenie dôsledkov vo forme pozastavenia výkonu funkcie 4 členov Rady SPF a žiaden              

iný bod nebude predmetom rokovania. A na základe toho, že nikto z predmetných členov na               

dnešnom zasadnutí na výzvu na rezignáciu nereflektoval a zotrvali na svojich stanoviskách,            

ale z dôvodov OH 2020, ďalších vrcholných podujatí v roku 2020, záujmov ostatných             

reprezentantov, existencie športu ako celku, finančných aspektov, očakávania vysporiadania         

sa s finančným aspektom rozhodnutia CAS, na ktoré poukážu p. Labudová a p. Szauder, a keď                

tieto dôvody uvidia média a pochopia aj túto druhú stránku veci, bude to ako racionálne               

akceptované, že SPF chcelo urobiť nápravu a že športovkyne budú súťažiť a pod.  

p. Szauder k tomu doplnila, že na základe toho sa musí stanoviť program a príprava a                

vnútorná kvalifikácia na to, ktorý pár bude súťažiť na OH kvalifikácii, a preto sa musí               

zabezpečiť priestor a čas na prípravu pre obe duá, a to tak, že by boli do preteku kvalifikácie                  

na OH vyňaté z prípravy tímových zostáv, aby mal každý pár rovnaké podmienky pre              

prípravu disciplíny na kvalifikáciu a pod vedením trénerov Szauder a Sydorenko a tomu             

zodpovedajúcom finančnom režime. V prípade sústredení, by bola rovnaká možnosť využiť           

hodiny na bazéne, kedy tam bude celá reprezentácia. A čo sa týka pretekov, ktoré by slúžili                

pre účely vnútornej kvalifikácie oboch párov o to, kto bude nominovaný na preteky, ktoré              

budú OH kvalifikáciou, tie by sa konali v rámci Svetovej série niekedy v marci s najväčšou                

pravdepodobnosťou v Paríži. Pritom však upozornila, že takouto cestou ide SPF sama proti             

sebe, ale žiaľ situácia si to vyžaduje, avšak z celosvetového hľadiska na OH kvalifikáciu idú               

pretekárky, ktoré už boli na MS 2019 v Kórei a už sa bijú o účasť iba tieto pretekárky a páry,                    

ale p. Szauder za najdôležitejšie považuje udržanie systému, ktorý Slovensku závidí plno            

krajín a je obrovskou výhodou a preto výsledky mladšej kategórie sú tam, kde sú. Ďalšia vec,                

ktorú je nutné zohľadňovať a síce, že už 2 týždne po OH kvalifikácii sú už ME a D.M. a N.D. a                     

Ch.D. budú vedieť nastúpiť do comba druhé duo nie, lebo tímové zostavy nebudú vedieť. Ale               

reprezentácia na ME určite pôjde, pretože Sekcia synchronizovaného plávania musí uvažovať           

strategicky pre SPF a potrebe donesenia výsledku pre SPF z pohľadu financovania zo strany              

štátu. Sekcia synchronizovaného plávania sa na výsledok z OH nemôže spoliehať, seniorská            

reprezentácia má okrem OH jedinú vrcholnú súťaž v roku 2020 ME. Sekcii            

synchronizovaného plávania, a teda SPF sa nesmie stať to, čo v roku 2016, kedy dve               
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pretekárky maturovali a Slovensko sa tak nezúčastnilo ME a síce mala SPF 22. miesto z OH                

2016 boli jej pripísané ďalšie dve 208. miesta za tento rok, čím SPF prišla o veľa peňazí pri                  

príspevku pre uznaný šport. Teraz má SPF ale aj v juniorskej kategórii sólo V.R. s trénerkou                

Sydorenko a sólo Ch. D. s trénerkou Szauder a je logické, že by ony dve mali tvoriť pár. A teda                    

potom vyvstáva otázka, že po OH kvalifikácii, ak bude jasné, že nejde žiaden pár, alebo že ide                 

pár N.D. a D.M. a nie Ch.D, či sa môžu dať ešte Ch.D. a V.R. dokopy ako juniorský pár, nie                    

síce ešte na MEJ 2020 v júni, ale na MSJ 2020 v auguste a s cieľom ich prípravy na ďalšie                    

OH v roku 2024. 

p. Šulek a p. Klobučník návrh uvítali, na druhej strane p. Szauder znova zopakovala, že je                

nutné byť zdržanliví v optimizme na podklade jej skúsenosti z minulosti, ktorú ostatní             

nemajú a ako už uviedla, je to o kompromisoch aj na druhej strane a uvedomení si toho, že                  

V.R. má potenciál do budúcnosti a veci však netreba uponáhľať. Na druhej strane, ale bude               

vždy platiť, že kto pôjde na jednotlivé vrcholné súťaže rozhodnú nominačné kritéria, ktoré sú              

dané a nie je pravda, že by Sekcia synchronizovaného plávania nemala žiadne kritériá ako sa               

opakovane účelovo tvrdí. 

 

Bod č. 9:Slovenská plavecká Marketingová 

 

p. Šulek podal informáciu o možnej spolupráci s osobou a pracovníčkou pre SPM, o              

možnostiach druhu spolupráce, výjazdy, internetový predaj, vybavenia na ambulantný predaj,          

vytvárania ponukových listov, ktoré pre kluby pripraví Speedo s tým, že odmeňovanie by             

malo prebiehať na báze provízií ako odmenu za výkon činnosti. Spolupráca v minulosti             

predrokovaná s p. Valčekom nebude možná až v takom rozsahu ako sa pôvodne uvažovalo,              

ale nejaký druh spolupráce bude fungovať. 

p. Šulek informoval aj o realizovanom úkone subvencie Slovenskej plaveckej marketingovej,           

ktorý nezniesol odklad a bolo potrebné pre zachovanie zmluvného vzťahu s partnerom            

vysporiadať záväzky, s tým, že členovia Rady sa zhodli, že na nasledujúcej Rade SPF formálne               

a obdobne ako to bolo v minulosti, uvedený úkon schvália uznesením. 

Záverom členovia Rady SPF diskutovali možný termín nasledujúceho zasadnutia Rady SPF. 

 

Bod č. 10:Rôzne 

 

Nebola prerokovaná žiadna záležitosť. 

 

Rokovanie ukončené o 19,40 hod. 

 

Prílohy:  

1. Aktualizácia Plánu práce na RTC 2019 Reprezentačné družstvo SR juniorov v plávaní 

2. Aktualizácia Plánu práce na RTC 2019 Reprezentačné družstvo SR seniorov v plávaní 

3. Zmena rozpočtu SPF na rok 2019 s vyznačením schválených zmien 

 

 

V Bratislave, dňa 11.09.2019 
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Ivan Šulek v.r. - predsedajúci Rady SPF  

 

Marcel Blažo v.r. – zapisovateľ 

 

Ladislav Križan  v.r. - overovateľ 1 

Nora Szauder v.r. - overovateľ 2 
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